
NORGES VOLLEYBALLFORBU N D
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 1/ 2012

28. juni 2012
Ullevål

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Johanna Drivenes Kløvfjell, Petter Bjørbæk,

Sigrid Anna Eggen, May-Brith Ohman Nielsen, Geir Dahle (fratrådte
sak 4), David Cox, Tore Spangen, Håvard Hamasen Wallstad, Siv
Janne Tveit Aarrestad

Forfall: Bente Siljander, Robert Spilmann
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget, 011e Karlsson (0-sak 1, 0-sak 2) og Eva Lio

Innledning:
Presidenten åpnet møtet og ønsket alle velkommen til det første styremøte i perioden 2012-
14. I sin innledning til styret understreket presidenten at det er viktig at styret kommer i gang
og setter sitt preg på handlingsplanen, at styrets medlemmer skal være et forbundsstyre for
hele organisasjonen og hele landet og ikke et "interessestyre" for lokale saker. Han
understreket også at styret skal være styrende mens administrasjonen er utøvende, og at han
med glede ser frem til styrevervet og å skape et synlig volleyballforbund som gjør
prioriteringer og strategivalg på politisk nivå.
I møtet presenterte de enkelte styremedlemmene seg for resten av styret.

Saksliste:

Beslutningssaker
Sak 1: Protokoll fra Forbundstinget
Sak 2: Møteplan høst 2012
Sak 3: Representasjon
Sak 4: Oppnevning av DRK
Sak 5: NVBFs lov

Drøftingssaker
Sak 1: Informasjonsflyt — roller, ansvar og mandat mellom styret og administrasjonen
Sak 2: Styrets arbeidsform og oppfølging av organisasjonen
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Orienteringssaker
Sak 1: Generell orientering om NVBF:

Praktisk informasjon vedrørende styremøter, reiser og representasjon
NVBFs attestasjons- og fullmaktsreglement

Sak 2: Kort orientering om regnskap og budsjett 2012
Sak 3: Prosjektorganisering

Beslutningssaker

Sak 1 Protokoll fra Forbundstinget
Generalsekretæren (GS) innledet til saken, og refererte til Forbundstinget i Kristiansand.
Protokollen er ferdigstilt og signert.

Vedtak:

Den signerte protokollen fra Forbundstinget 2012 godkjennes og publiseres til
organisasjonen på forbundets nettside.

Enstemmig vedtatt

Sak 2 Møteplan høst 2012
GS innledet til saken og fremla forslag til møteplan. Forbundsstyret (FS) bemerket at det er
ønskelig å legge enkelte møter ute i forbindelse med arrangement, men at økonomien
hensyntas. Til det første fysiske møtet i høst settes Handlingsplanen 2012-2016 og
kommunikasjon opp som de prioriterte sakene.

Vedtak:

1. Forbundsstyret vedtar den fremlagte møteplanen med de endringer som fremkom på
møtet.

2. Møteplan for 2013 settes oppå som sak på FS-møte i november/desember.

Enstemmig vedtatt

Sak 3 Representasjon
GS innledet til saken og styrets medlemmer ble fordelt på de fremlagte representasjons-
oppgavene. Forbundsstyret understreket at representasjon er en viktig oppgave for FS, og at
det også er naturlig at administrasjonen er synlig. Omfanget på representasjon må ta hensyn
til både økonomi og hvert enkelt styremedlems jobbsituasjon ettersom dette er frivillig 2
arbeid. Forbundsstyret ønsker at det utar~ecicaii rapportmal til bruk for representasjon.
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Hver enkelt representant skal også på forhånd ta kontakt med arrangør for å avklare egen
tilstedeværelse og oppgaver. På arrangement der det er flere representanter til stede
koordineres dette av GS.

Vedtak:

Forbundsstyret godkjenner den fremlagte representasjonsoversikten med de endringer
som fremkom på møtet.

Enstemmig vedtatt

Sak 4 Oppnevning av DRK
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Norges Volleyballforbund oppnevner følgende Dommer- og regelkomite:
Leder: Geir Dahle
Medlemmer: Bente Skaug
Stein Caspersen

2. DRK bes om å utarbeide en tiltaks- og handlingsplan for 2013 til FS møte i
november/desember. DRKs plan skal fremlegges til forbundsstyret for
godkjenning.

Enstemmig vedtatt

Sak 5 NVBFs lov
GS innledet til saken. Saken er grundig behandlet på Forbundstinget og det gjenstår at NIF
godkjenner NVBFs reviderte lov.

Vedtak:

Forbundsstyret oversender NVBFs reviderte lov til NIF for godkjenning.

Enstemmig vedtatt

Protokoll
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Orienteringssaker

0-sak 1 Generell orientering om NVBF
011e Karlsson orienterte om praktisk forhold vedrørende styremøter, reiser og
representasjon. FS får ettersendt informasjonen skriftlig, herunder også NVBFs attestasjons-
og fullmaktsreglement.

GS orienterte videre i saken og gikk gjennom en egen presentasjon som omhandlet følgende
tema:
• Fakta om NVBF og volleyball
• Lovverk og andre regler som NVBF som organisasjon er bundet av
• FS- saker, saksbehandlingsrutiner og håndtering av dokumenter
• Presidentskapet
• Styringsprinsipper
• Kompetansegrense
• Styrings- og samarbeidsmodell NVBF — Region
• Oversikt over NVBFs avtaler

FS får presentasjonen ettersendt og FS ønsker også en kortfattet oversikt over hovedtrekkene
i de avtalene som forbundet har.

0-sak 2 Kort orientering om regnskap og budsjett 2012
011e Karlsson innledet om forbundets økonomiske status og orienterte om budsjett 2012 og
om regnskapsprognose pr. 31.05.12.

GS orienterte kort om administrasjonens markedsprosjekt og dialog med aktuelle aktører og
mulige sponsorer. Markedsprosjektets mal oversendes til FS.

Forbundsstyret ønsker å sette tre momenter i fokus til neste styremøte:
• Sponsorsituasjonen
• Lisensordningen
■ Regnskapsmal i et enklere format, men med et sammenligningsgrunnlag (fjorårstall),

samt en kort innføring/oversikt over forbundets inntektsposter

0-sak 3: Prosjektorganisering
GS orienterte om administrasjonens oppstart av prosjektorganisering og hovedtrekkene ved
denne arbeidsformen. Grunnelementer:
• Ansvarliggjøring
• Lederskap
• Involvering
■ Lojalitet
• Respekt
• Informasjonsflyt
• Målet er å legge så mange som mulig av våre oppgaver i prosjekt og på denne måten

lage et årshjul. Protokoll
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Drøftingssaker

D-sak 1

D-sak 2

Informasjonsflyt — roller, ansvar og mandat mellom styret og
administrasjonen

Styrets arbeidsform og oppfølging av organisasjonen

De to drøftingssakene ble delvis berørt og kort debattert under 0-sak 1 og 0-sak 3, og i løpet
av møtet fremkom styremedlemmenes tanker rundt styrets arbeid. Tema som fremkom i
"runden rundt bordet" var blant annet representasjon, engasjement, være synlig og tilstede,
være i dialog, tydelig kommunikasjon, skape en felles plattform, konsensus og fremstå som
et samlet styre.
GS berørte også disse to sakene i sin presentasjon under 0-sak 3.

Videre fremdrift:
Av tidsmessige årsaker og ettersom dette var et kort og første konstituerende møte, vil styret
derfor innledningsvis være i en prosess rundt disse problemstillingene som er satt opp i
D-sak 1 og D-sak 2, og vil derfor ta opp igjen sakene til nærmere debatt og avklaring.

5
Protokoll

Forbundsstyremøte nr.1/2012 (2012-2014)



NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 2/ 2012

21. august 2012
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Johanna Drivenes Kløvfjell, Petter Bjørbæk,

Sigrid Anna Eggen, Geir Dahle, David Cox, Bente Siljander, Håvard
Hamansen Wallstad, May-Brith Ohman Nielsen, Robert Spilmann

Forfall:
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget, Eva Lio

Vedrørende sakslisten:
Det bemerkes til sakslisten og innkalling at forbundsstyret på møtet endret 0-sak 5 -Høring
NIF/SFF "Søknad om spillemidler for 2013" til en beslutningssak (nå FS-sak 8), og at det
som en følge av det blir gitt nytt saksnummer til opprinnelig 0-sak 6 (nå 0-sak 5) og 0-sak 7
(nå 0-sak 6).

Saksliste:

Beslutningssaker
Sak 6: Oppnevning av Protestjury
Sak 7: Oppnevning av Sanksjonsutvalg
Sak 8: Høring NIF/SFF "Søknad om spillemidler for 2013"

Orienteringssaker
Sak 4: VM- kvalifisering
Sak 5: Orientering fra opphold og møter holdt under de Olympiske leker i London
Sak 6: Orientering/status vedrørende World Tour i Norge i 2013
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Beslutningssaker

Sak 6 Oppnevning av Protestjury
David Cox innledet til saken.

Vedtak:

Norges Volleyballforbund oppnevner følgende Protestjury:
Leder: Kate Sønstebø
Medlemmer: Torill Faleide og Skule O. Haagensen

Enstemmig vedtatt

Sak 7 Oppnevning av Sanksjonsutvalg
David Cox innledet til saken.

Vedtak:

Norges Volleyballforbund oppnevner følgende Sanksjonsutvalg:
Leder: Ole Jonny Gigernes
Medlemmer: Elisabeth Key Kristiansen Dagfinn E. Helland

Enstemmig vedtatt

Sak 8 Horing NIF/SFF "Søknad om spillemidler for 2013"
GS innledet til saken.

Vedtak:

NVBF stiller seg bak SFF's tilsvar til høring fra NIF vedrørende spillemiddelsøknad
2013. I tillegg støtter vi SFF's forslag til NIF - notat datert 14. februar 2012 med
forslag til justert samarbeid og forankring av arbeidet med søknad - med det formål å
sikre særforbundenes administrative og politiske påvirkning/innspill i
spillemiddelsøknadsprosessen.

Enstemmig vedtatt

Protokoll
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Orienteringssaker

0-sak 4 VM- kvalifisering
GS orienterte kort om viktige problemstillinger rundt budsjett/økonomi, sportslig plan og
aktivitetsplan som har vært oppe til vurdering i administrasjonen. Her har det vært en nær
dialog, avklaring og nødvendig bekreftelser fra landslagsledelsen for kvinner og menn
i forkant av en eventuell påmelding. Konklusjonen for menn er at Norge er påmeldt, basert
på herrelagets sportlige nivå, forberedelser og ønske om internasjonal deltakelse i denne
kvalifiseringen, mens kvinnene ikke er påmeldt. Dette laget er i en oppbyggings- og
etableringsfase og VM-kvalifisering er ikke en del av aktivitetsplanen i 2013.
Presidentskapet har i prosessen stilt seg bak administrasjonens avgjørelse vedrørende
påmeldingen.

0-sak 5 Orientering fra opphold og møter holdt under de Olympiske leker
i London

Presidenten orienterte om denne saken der president og GS har representert Norges
Volleyballforbund under OL. Formålet med oppholdet var primært å knytte kontakter og ha
dialog med politiske og administrative aktører både i FIVB og CEV, og det samme ift. NIF
og Kulturdepartementet. Det ble gjennomført en rekke møter både av uformell og formell
karakter. Ved siden av dette var det selvfølgelig viktig å sette forbundet og volleyball "på
kartet" i dalog med media, både generelt og i og rundt det norske laget Skarlund/Spinnangr
som representerte Norge på en svært god måte i London.

0-sak 6 Orientering/status vedrørende World Tour i Norge i 2013
Presidenten orienterte om denne saken der World Tour i Norge kom opp som tema i flere av
møtene som ble avholdt i London. World Tour i både Stavanger og Kristiansand, gjennom
såvidt mange år, har uten tvil blitt lagt merke til og har som vi vet vært svært anerkjente
arrangement. Presidenten orienterte kort om en innledende dialog med både FIVB og World
Event. Det er ennå for tidlig å si hva som vil komme ut av dette, men det er hyggelig å
registrere at flere aktører er opptatt av at vi skal få World Tour tilbake til Norge. Saken er i
sin innledende fase, og styret ønsker å få saken nærmere utredet, samtidig som styret gir sin
tilslutning til at presidenten fortsette dialogen med World Event. Formelt vil derfor saken
komme tilbake til styret i flere runder i form av orientering/drøfting og i siste instans
beslutning.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 3/ 2012

14.-16. september 2012
Stavanger

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Johanna Drivenes Kløvfjell, Petter Bjørbæk,

Geir Dahle, Håvard Hamansen Wallstad, May-Brith Ohman Nielsen.
Siv Janne Tveit Aarrestad

Forfall: Sigrid Anna Eggen, Bente Siljander, David Cox
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Innkalling: Ingen kommentarer til innkalling. Godkjent.

Agenda: Godkjent med tre kommentarer:
- Det ble fremmet forslag om å flytte beslutningssak 9 til siste punkt i møtet. Dette ble godkjent av
styret. (I protokollen vil det bli referert i kronologisk rekkefølge.)
-Styret ønsker å få dokumentene i samlet pdf oppstilling slik at det er enkelt å forholde seg til
agenda og dokumentasjon elektronisk. Administrasjonen vil lage ett prøveformat ved neste
utsendelse.
- Følgende skal stå som innledende saker på alle agendaer fra og med neste møte.
Godkjenning av innkalling.
Godkjenning av agenda.
GS orienterer.

Saksliste:

Beslutningssaker
Sak 9: Forbundsstyrets oppfølging av Handlingsplanen (2012-2016)
Sak 10: Sanksjonsreglement
Sak 11: Mulig overgangsordning NM U16 — NM U15 2013
Sak 12: Revidering Budsjett 2012

Orienteringssaker
Sak 7: World Tour i Norge
Sak 8: Norges Tour promotorer 2013
Sak 9: Samarbeid volleyball - footvolley

Protokoll
Forbundsstyremøte nr.3/2012 (2012-2014)
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Beslutningssaker

Sak 9: Forbundsstyrets oppfølging av Handlingsplanen (2012-2016)
GS innledet til saken.

Saken utsettes slik den ble presentert, med innstillingsordlyd fra GS.

Årsak til utsettelse:
Styret ser på Handlingsplanen 2012-2016 som et svært viktig grunnlagsdokument for
inneværende tingperiode. Styret ønsket derfor å ha en ytterligere gjennomgang og drøfting
av visjon og mål før en beslutning vedrørende prioriteringer og rekkefølge av disse fattes.
Det ble benyttet god tid til denne drøftingen, og ett eget referat vil bli laget og distribuert til
styrets medlemmer før neste styremøte. Saken kommer opp igjen på dette møtet med en
tilpasset ordlyd og innstilling etter styrets drøfting, konklusjon og ønske.

GS avsluttet saken med å oppfordre styret til å lese gjennom og vurdere det grunnlaget GS
(administrasjonen) presenterte i saksfremstillingen. Videre at det er viktig at styret og
administrasjon har ett felles ønske om å være så konkret og prioriterende som mulig i denne
saken, da handlingsplanen er svært omfattende. GS ser det som svært viktig at
administrasjonen far tydelige mål med prioritert rekkefølge og konsis ordlyd å forholde seg
til.

Sak 10: Sanksjonsreglement

Vedtak:

Forbundsstyret vedtar det fremlagte sanksjonsreglementet og ber GS om at
dette publiseres på forbundets nettsider.

Enstemmig vedtatt

Sak 11: Mulig overgangsordning NM U16 — NM U15 2013
GS innledet til saken. Presidenten la til utfyllende informasjon.

Vedtak:

Forbundsstyret behandler denne saken som ett separat forslag som kun dreier
seg om en overgangsordning og ikke en ny vurdering av NVBFs
organisatoriske behandling våren 2012. Aldersbestemte mesterskap var i
denne behandlingen gjenstand for en grundig høring, som førte til dagens
besluttede ordning. Det vil i 2013 avholdes NM i klassene U15 og U17.
Forbundsstyret ser poenget som er fremmet i forslaget, men basert på en
vurdering av hensiktsmessighet (tilbud), ressurser og potensielle arrangører
innstiller ikke forbundsstyret på at det skal arrangeres ett ekstra NM i U16 i
2013.

Enstemmig vedtatt

Protokoll
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12: Revidering Budsjett 2012

GS innledet til saken, presenterte regnskapsprognose og orienterte også kort om NVBFs
møte med NIFs generalsekretær 13. september 2012.

Viktige momenter fra drøftingen av saken.
Styret ber GS om å forberede en grundig gjennomgang/presentasjon av økonomi til møtet
30 Nov. For å få en så god budsjettbehandling 2013 som mulig må alle områder belyses og
styret ønsker mer kunnskap om finansielle rammer. For styret er det viktig å presisere at
strategien setter premisser for organisasjon og ikke omvendt.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar regnskapsprognosen pr. 31.08.12 til etterretning og ber
administrasjonen ha fokus på streng kostnadskontroll i aktiviteter som
påløper ut året.

2. Administrasjonen gis i oppgave å arbeide for at revidert budsjett gir et
årsresultat likt den normale og mest sannsynlige prognose pr. 31.08.12.

Enstemmig vedtatt

Orienteringssaker

Sak 7: World Tour i Norge
Presidenten oppsummerte kort fra det fremlagte notatet og om de viktigste
problemstillingene rundt prosessen videre. Presidenten oppdaterte styret på den siste dialog
med World Event i sakens anledning. World Event kom til styremøtet søndag for en utvidet
redegjørelse om status. President og GS har tett dialog om videre saksgang.

Sak 8: Norges Tour promotorer 2013
GS oppdaterte om dialog og møter som har vært i tilknytning til neste års promotorer som
har meldt sin interesse og som er aktuelle. 2. visepresident har også vært delaktig i
prosjektets fremdrift og har hatt god dialog med aktørene som har et sterkt engasjement i
saken. GS og 2. visepresident har tett dialog og følger opp saken videre.

Sak 9: Samarbeid volleyball - footvolley
GS orienterte kort om henvendelsen som har kommet og vurderer sakens videre prioritet satt
opp i mot andre oppgaver i administrasjonen.

Protokoll
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 4/ 2012

17. oktober 2012
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Johanna Drivenes Kløvfjell, Petter Bjørbæk,

Geir Dahle, May-Brith Ohman Nielsen, Bente Siljander, Sigrid Anna
Eggen, Beate Sødal (ansattes representant)

Ikke tilstede: Håvard Hamansen Wallstad
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 13: Retningslinjer for ungdomsidrett

Orienteringssaker
Sak 10: Kort oppsummering fra FIVB kongressen
Sak 11: NOK-rapporten og "Nye NOK"
Sak 12. Kort oppsummering fra dialogmøte med regionslederne

Protokoll
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Godkjenning
Innkalling:
Ingen kommentarer til innkalling. Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer 
— Avtale med Norgesplaster inngått for 2013 og 2014. Vi vil informere og komme tilbake

til ytterlige "lansering" av Norgesplaster (Scansport) som en samarbeidspartner. Det
ønskes etablert en webshop der lag og regioner vil få en kickback på det de handler fra
vår nye samarbeidspartner.

— Sak som mulig kommer opp i FS på ett senere tidspunkt.
Vi har fått en henvendelser fra Sogn og Fjordane v/Langlo om å "ta opp saken" i de rette
kanaler. Den gjelder gjesteelevsfinansiering for elever ved Topp Volley Norge som
kommer fra Sogn og Fjordane. Idrettskretsen har behandlet saken, og den er varslet som
sak i Idrettsstyret. NVBF bør i første runde ta en kontakt med NIF for å avsjekke videre
framdrift. Inntil videre bes FS medlemmer om å henvise til GS ved eventuelle spørsmål
vedrørende denne saken.

— Iht. NIFs lov og delegasjonsreglementet skal NVBF godkjenne regionenes lover. Dette
arbeidet pågår i administrasjonen og lovkomiteen, og regionene vil få godkjenningbrev
av NVBF når arbeidet er avsluttet.

- Cupfinalearrangement 18.-20. januar 2013 i Oslo. Administrasjonen jobber med dette
prosjektet og vil arrangere regionslagssturnering, trener- og dommersamling,
Regionsledersamling, cupfinaleseminar og NM finaler med bankett. Det vil bli laget en
egen informasjonsside om arrangementet på forbundets nettsider.

— Evalueringsmøte avholdt med Marit Brevik og OLT om neste års søknad. Vi vil søke om
fortsatt støtte og ressurrstilgang fra OLT for perioden 13-16. Jon Grydeland leder dette
arbeidet. Flere møter er avholdt med utøverne i sandvolleyball. To utøvere er foreløpig
kontraktsfestet for 2013. Iver Horrem og Geir Eithun.

— To ansettelsesprosesser pågående. Regionskonsulent Øst og Rogaland. 13 søknader Øst,
7 søknader Rogaland.

Protokoll
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Beslutningssaker

Sak 13: Retningslinjer for ungdomsidrett
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Minstealder på 16 år for internasjonal representasjon oppheves og NVBF
følger NIFs barneidrettsbestemmelser for internasjonal representasjon, hvor
minstealder er 13 år

2. Det utarbeides en håndbok for landslagsaktiviteten der bestemmelser,
retningslinjer og verdigrunnlag for ungdomsidretten og
juniorlandslagsaktiviteten inngår

Enstemmig vedtatt

Orienteringssaker

Sak10: Kort oppsummering fra FIVB kongressen
Det vises til utsendt informasjon i forkant og utover dette orienterte Presidenten
om de viktigste erfaringene og opplevelsene fra kongressen.

Sak 11: NOK- rapporten og "Nye NOK"
GS orienterte om saken og viste til utsendt informasjon. Oppfølgingsmessig vil President og
GS, på vegne av styret, håndtere saken. Den vil bli behandlet bredt og som en
beslutningssak på et senere tidspunkt.

Sak 12: Kort oppsummering fra dialogmøte med regionslederne
GS orienterte om saken og viste til utsendt informasjon. Møtet ble avholdt 16.10.12 på
Gardermoen og det var et positivt møte. Samtlige 9 regionsledere var tilstede og det vil bli et
oppfølgingsmøte 18-20. januar ifm Cupfinalearrangementet. Her planlegges det også en
middag med forbundsstyret og regionslederne fredag 18. januar 2013.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 5/ 2012
30. november — 2. desember 2012

Ullevål

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Johanna Drivenes Kløvfjell, Petter Bjørbæk,

Geir Dahle, May-Brith Ohman Nielsen, Siv Janne Tveit Aarrestad,
David Cox, Beate Sødal (ansattes representant lørdag)

Ikke tilstede: Håvard Hamansen Wallstad, Bente Siljander, Sigrid Anna Eggen
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 14: Forbundsstyrets oppfølging av Handlingsplanen (2012-2016)
Sak 15: Nasjonal regionslagsturnering U16
Sak 16: Rammebudsjett 2013
Sak 17: Forbundsstyrets oppfølging av tingsak 6A1 Lisens
Sak 18: CEV-Satellite i Drammen
Sak 19: Status NVBFs markedsarbeid
Sak 20: Møteplan 2013

Orienteringssaker
Sak 13: Utviklingstrapp
Sak 14: OLT-søknad
Sak 15. Kort oppsummering fra CEV-kongress
Sak 16: Fremtidig Nevza modell?
Sak 17: Status Cupfinalehelgen 2013
Sak 18: Presidentskapets arbeidsfordeling
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Godkjenning
Innkalling:
Godkjent med følgende kommentar: Det er bekymringsverdig at vi har opplevd flere forfall
til styremøtene. Disse må prioriteres. Vara kalles fast inn til tlf styremøtene i 2013.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer

— NVBF signerte avtale med ADN 22. november 2012. Vi er særforbund nr. 2 som
signerer "Rent Særforbund". NVBF ønsker å fremstå som en tydelig antidopingaktør og
dette må vi forankre i hele organisasjonen. Samme med ADN har vi laget en egen
handlingsplan for 2013.

— Kort om status personal. I 2013 begynner to nyansatte i NVBF, henholdsvis som
regionskonsulent i Region Øst og Region Rogaland.

— GS har invitert til oppfølgingsmøte med regionslederne 18. januar 2013. Hovedtema blir
større utviklingsfokus i regionene, samt organisasjon og skolering. Forbundsstyret vil
også ha middag med regionslederne fredag 18. januar. Dette er en del av programmet ifrn
Cupfinalehelgen i Oslo.

— SFF medlemsmøte i november. 2. visepresident deltok i møtet for NVBF. En aktuell sak
er NOK-saken. Neste medlemssmøte er i februar 2013.

— Møte med TVN

— Møte med Øystese

— Støtteapparat landslag
Det arbeides med å få på plass støteapparatet på elitesektoren.

— KUDs jubileumsgave til NIF
NVBF forbereder en søknad. Totalt er jubileumsgaven på kr. 11.275.000,-, og
Idrettsstyret har vedtatt å lyse ut midlene innenfor fire tiltaksområder.

NVBF og NIF har nylig hatt dialogmøte om funksjonshemmede, og NVBF har utarbeidet
en handlingsplan for 2013.

2
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Beslutningssaker

Sak 14: Forbundsstyrets oppfølging av Handlingsplanen (2012-2016)
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Generalsekretæren skal, på et overordnet operativt nivå, rapportere til Forbundsstyret
på utviklingen og måloppnåelsen i relasjon til de 5 satsingsområde som er nedfelt i
handlingsplanen.

2. Forbundsstyret og administrasjonen har utarbeidet ett dokument som beskriver de
hovedmål som skal ha prioritet og igangsettes i 2013. Dette må skje i tråd med
NVBFs administrative ressurser og legger føringer for Budsjett for 2013. (Vedlagt
protokoll)

3. Forbundsstyret fordeler den politiske oppfølgingen for de sentrale satsingsområdene i
smarbeid med GS.

Enstemmig vedtatt

Sak 15: Nasjonal regionslagsturnering U16
GS innledet til saken.

1. Nasjonal regionslagsturnering U16 etableres som en fast aktivitet i tilknytning til
Cupfinalehelgen og innarbeides i NVBFs terminplan.

2. Fra og med 2013/14 gis denne turneringen NM- status.

3. Administrasjonen får i oppgave å evaluere årets turnering, inkludert en høring med
Regionene/deltakende lag, og tilpasse denne konkurransen på terminplanen og
utarbeide NM reglement for 2013/2014.

Enstemmig vedtatt

Sak 16: Rammebudsjett 2013
GS innledet til saken.

1. Forbundsstyret vedtar det fremlagte foreløpige rammebudsjett 2013 med de endringer
og kommentarer som fremkorn på møtet.

2. Foreløpig rammebudsjett 2013 vedtas med overskudd på kr. 600.000,-

3. Forbundsstyret kan foreta budsjettrevidering på styremøte i løpet av våren 2013.

Enstemmig vedtatt Protokoll
Forbundsstyremøte nr.5/2012 (2012-2014)
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Sak 17: Forbundsstyrets oppfølging av tingsak 6A1 Lisens
GS innledet til saken

Vedtak:

1. Forbundsstyret oppnevner en arbeidsgruppe som gis følgende mandat:

- Utarbeide et informasjonsbrev og en høring (elektronisk) som sendes regionene
senest 15.12.12. Svarfrist 25.01.13.

- Se på hvordan norsk volleyballs fremtidige lisensmodell skal være, herunder få flere
lisensierte
Gjennomgå høringssvarene og fremlegge en hensiktsmessig lisensmodell som
kommer opp som sak på styremøte i februar.

2. Arbeidsgruppen består av to representanter fra FS, Bente Siljander, Håvard
Hamansen Wallstad og to fra administrasjonen, Kristian Gjerstadberget og 011e
Karlsson.

Enstemmig vedtatt

Sak 18: CEV-Satellite i Drammen
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret stiller seg svært positiv til det lokale engasjementet som er
fremkommet i dialog med Drammen kommune, Byen Vår Drammen og promoter om
en CEV Satellite turnering i 2013, herunder også om planene om at dette blir et
flerårig prosjekt.

2. Forbundsstyret støtter innsendt BV-A2 skjema "CEV Beach Volleyball Competition
Application" fra Volley-Nor-Roar Sundbø. Forutsatt at vi mottar en signert
økonomisk garanti, sender NVBF inn BV-A2 til CEV.

3. GS skal benytte juridisk bistand i den videre avtaleprosessen med promoter og CEV.

Enstemmig vedtatt

Protokoll
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Sak 19: Status NVBFs markedsarbeid
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret gir GS i oppgave å nedsette et markedsutvalg. FS medlemmer bes om
innspill på aktuelle kandidater til utvalget.

2. Utvalget ledes av GS og gis i mandat å legge fram en salgs- og markedsplan for
2013-2014. Planen skal godkjennes av Forbundsstyret.

3. GS får fullmakt, i samråd med presidenten, til å vurdere behovet for prosjektbaserte
oppdragsavtaler som supplement for GS i arbeidet med markedssalg.

Enstemmig vedtatt

Sak 20: Møteplan 2013
GS innledet til saken.

Vedtak:

Forbundsstyret vedtar den fremlagte møteplanen med de endringer som fremkom på
møtet.

Enstemmig vedtatt

Protokoll
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Orienteringssaker

Sak 13: Utviklingstrapp
Norges volleyballforbund skal utarbeide utviklingstrapper, slik at utøvere og trenere har en
rettesnor for et utviklingsløp fra første treningsår (5-6 åringer) til seniornivå. Utviklings
trappene skal beskrive hvordan man trinn for trinn sikrer utøveren både riktige utfordringer
og riktig kunnskap. De skal også øke mulighetene for at flere unge utøvere får oppleve en
idrettshverdag med utviklingsfokus og mestringsfølelse.

May-Brith Oman Nilsen ønsker å delta i dette arbeidet.
FS ber om fortløpende orientering om fremdriften i arbeidet.

Sak 14: OLT-søknad
NVBF har siden 2008 mottatt i underkant av 5 millioner i prosjektstøtte fra Olympiatoppen.
Ny søknad er sendt for 2013 og støtten fra OLT er øremerkede midler basert på resultater og
hensikten med prosjektstøttet er å optimalisere satsingen mot Rio 2016.

FS ber om fortløpende orientering om fremdriften i arbeidet.

Sak 15. Kort oppsummering fra CEV-kongress
Presidenten orienterte om de viktigste erfaringene og opplevelsene fra CEV-kongressen.

Sak 16: Fremtidig Nevza modell
For de kommende 3 år har England og Danmark tatt på seg arrangementene for henholdsvis
U17 og U19.

U17 i England vil bli arrangert på FIVB Development Centre i Kettering på følgende
tidspunkt:
2013-31/10-2/11
2014-31/10-2/11
2015 — 30/10 — 1/11

U19 i Danmark vil arrangeres følgende tidspunkt:
2013 — uke 42
2014 — uke 42
2015 — uke 42

Norge er utfordret i forhold til å arrangere U19 NEVZA Beach Championships disse årene.
I forhold til om Norge skal påta seg denne oppgaven må det avklares en del forhold.
Nasjonenes forpliktelse til deltakelse. Økonomiske rammer tilpasset Norge, som er ett svært
kostbart land å arrangere mesterskap i. Om vi har potensielle arrangører som kan påta seg
oppgaven. Administrasjonen bes om å ha en innstilling klart til styremøtet 21. februar.

Under denne orienteringssaken drøftet også FS evaluering av mesterskapet, samt
modell/rapportskjema til bruk for evaluering. Geir Dahle påtar seg å endre rapportskjemaet i
henhold til de foreslåtte endringer som kom frem under drøftingen. Administrasjonen bes om
å forfatte ett brev til arrangør der NVBF v/presidenten takker arrangør for innsatsen. 6
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Sak 17: Status Cupfinalehelgen 2013
Beate Sødal og GS orienterte om hovedtema og program for denne helgen. NVBFs netttsider
vil bli fortløpende oppdatert med informasjon om foredragsholdere og hva som skjer. Det
legges opp til en åpen bankett.

Sak 18: Presidentskapets arbeidsfordeling
Presidenten orienterte om arbeidsmøter og dialog i PS om den interne arbeidsfordelingen. PS
har ikke konkludert i saken.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 6/ 2013

4. mars 2013
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Johanna Drivenes Kløvfjell, Petter Bjørbæk,

Geir Dahle, May-Brith Ohran Nielsen, Siv Janne Tveit Aarrestad,
David Cox, Håvard Hamansen Wallstad, Bente Siljander, Sigrid Anna
Eggen, Robert Spilmann

Ikke tilstede: Tore Spangen
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 21: Attestasjons- og fullmaktsreglement
Sak 22: NVBFs handlingsplan for funksjonshemmede
Sak 23: Forbundets navn på engelsk
Sak 24: Sandvolleyballisens

Orienteringssaker
Sak 19: Avtale med We Fix AS /Scantrade AS (We-Move og Mizuno).
Sak 20: Forbundsstyrets representasjon
Sak 21: Rammebetingelser for særforbundenes idrettstilbud ved videregående skoler
Sak 22: Status og oppfølging etter regionsledennøte i januar
Sak 23: Team Brasil 2016
Sak 24: Visjon og kampanje «samspill for alle»
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Godkienning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer

- Regnskap 2012. Prognosen rett før endelig revisjon viser et overskudd på ca. 880.000 kr.
Godkjenning av Regnskap 2012 kommer opp som sak på FS-møte i april.

— NVBF har hatt dialogmøte med NIF om post 3 og de nye kriteriene (kvalitet og verdi)
som utgjør 25 % av tildelingen. FS fikk utsendt kopi av rapporten som ble sendt til NIF.

— Det ble gitt en kort status vedrørende landslagstrenere og planer for landslag
Det ble gitt en kort status vedrørende utviklingstrapp og trener/dommerutdanning
Personal. Medarbeidersamtaler er gjennomført i januar og februar. To nyansatte er på
plass i Region Øst og Region Rogaland.

Beslutningssaker

Sak 21: Attestasjons- og fullmaktsreglement
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret vedtar det fremlagte reviderte attestasjons- og fullmaktsreglementet.

Enstemmig vedtatt med følgende endringer/kommentarer:
Reglement punkt 6.1: Her fjernes  ordet Forbundsstyret i innledningen.
Reglement punkt 6.3: Beløp korrigeres til 500 000,-

Sak 22: NVBFs handlingsplan for funksjonshemmede
GS innledet til saken.

1. Forbundsstyret gir sin tilslutning til den fremlagte handlings- og tiltaksplanen for
funksjonshemmede.

2. Administrasjonen får i oppgave å inkludere funksjonshemmede i «samspill for alle»
kampanjen 2013.

3. Forbundsstyret stiller seg bak og støtter Toralv Thorkildsens kandidatur og verv i
ECVD og WOVD.

4. Forbundsstyret ber GS om å kartlegge og vurdere mål om sittevolleyball i Rio
2016/OL 2020.

Enstemmig vedtatt
Protokoll
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Sak 23: Forbundets navn på engelsk
GS innledet til saken.

1. Forbundsstyret fastsetter at NVBF benytter Norwegian Volleyball Federation som
offisielt navn på engelsk.

2. GS bes ta kontakt med FIVB for å avsjekke at dette kan godkjennes av FIVB.

Enstemmig vedtatt

Sak 24: Sandvolleyballisens
GS innledet til saken

Vedtak:

1. Regionene godskrives fra og med sesongen 2013 med en andel av regionale/lokale
sandvolleyballisenser. Andelen er 15 %.

Enstemmig vedtatt

Orienteringssaker

Sak 19: Avtale med We Fix AS /Scantrade AS (We-Move og Mizuno).
NVBF har signert en samarbeidsavtale med We Fix AS /Scantrade AS henholdsvis We-
Move og Mizuno. Avtalen varer ut 2014 og samarbeidsavtalen gir blant annet NVBF
mulighet til å bekle sine landslag i grenene Volleyball og Sandvolleyball. Det ble sendt ut
pressemelding 22. januar 2013 om saken. Med denne avtalen har Volleyballforbundet
fått en aktiv støttespiller for norsk volleyball. Scantrade/We Fix ønsker å etablere Mizuno og
We Move som merkevarer og NVBF får utstyr og bekledning til landslagene mfl.
FS v /Geir Dahle ønsker en tilbakemelding på om dommerne blir ivaretatt i avtalen. Det vil
bli avtalt et møte mellom GS og DRK innen kort tid for å drøfte blant annet dette.
FS ønsker å påpeke viktigheten av at denne avtalen, innhold og muligheter blir kommunisert
til klubbene på en god og konstruktiv måte for å sikre lojalitet til avtalen og fordi flere
klubber i dag står uten avtaler selv og er på jakt etter ny leverandør.

Sak 20: Forbundsstyrets representasjon
Forbundsstyret representasjonsoppdrag for vår og sommer 2013 er som følger:

• Seriemester Kvinner 6,-7. april: Johanna D. Kløvfjell
• Seriemester Menn 6,-7. april: Bente Siljander
• NM U15 Ålesund 11-14. april: Siv Janne T. Aarrestad
• Grand Prix Bergen 19.-21. april: Geir Dahle
• NM U17/Styremøte Namsos 26.-28. april: Stein- Gunnar Bondevik
• NM U21 Oslo 26.-28. april: Adm
• NM U19 Tromsø 3.-5. mai: Håvard Hamansen Wallstad
• Medlemsmøte SFF Oslo 7. mai: Petter Bjørbæk
• NM Mix Sandnes 10-12 mai: Geir Dahle
• Ledermøte NIF Sandefjord 1.-2. juni: Stein- Gunnar Bondevik
• NM Veteran Kristiansand 7.-9. juni: Stein- Gunnar Bondevik
• NM sandvolleyball sr/jr (tbc) 2-11 aug/
(alternativ dato 9-18 aug): Petter Bjørbæk og Johanna D. Kløvfjell

Protokoll
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Sak 21. Rammebetingelser for særforbundenes idrettstilbud ved videregående skoler
GS orienterte om at flere fylkeskommuner endrer praksis vedrørende gjesteelevstilskudd.
Denne saken har stor betydning for Topp Volley Norges grunnlag for elevopptak og
«eksistens». Det er gjort vedtak i Rogaland Idrettskrets (23.9.12) og Idrettsstyret har
behandlet saken (0-sak G/des2012). NIF har bedt NVBF om en uttalelse og denne er gitt i
brev til NIF i februar 2013. NVBFs viktigst tilbakemelding i saken er at Topp Volley Norge i
dag har et unikt kompetansemiljø på volleyball og sandvolleyball og volleyballforbundet
uttrykker stor bekymring dersom fylkene fratar den enkelte elev muligheten til å kunne velge
Topp Volley Norge, basert på den finansieringsordningen som har vært praktisert ved at
pengene følger eleven. NVBF oppfordrer derfor NIF til å fremme dette synet, denne
bekymringen, videre til de nasjonale myndigheter. NVBF anser at eleven og elevens
mulighet til valg av tilbud, er et essensielt punkt i denne saken.

Sak 22: Status og oppfølging etter regionsledermøte i januar
GS orienterte kort om møtet. Dette er møte nr. 2 med GS og regionsledere i denne perioden
og oppslutning og engasjement rundt møtene har vært bra. Hovedhensikten er å skape en
dialog med felles fokus på vekst og utvikling. I tillegg er det en møteplass for å diskutere og
drøfte organisasjon, struktur, strategi — hva kan gjøres for å sikre at vi jobber i samme
retning? — hva er jobb nr. 1?

Sak 23: Team Brasil 2016
President og GS orienterte om hovedpunktene i det fremlagte dokumentutkastet som
beskriver prosjektet. Hensikten med dette prosjektet er å tiltrekke seg næringslivsaktører inn
i et felles sponsorprogram. Dinamo er inne som en faglig aktør i prosjektet, og her er vi
startfasen.

Sak 24: Visjon og kampanje «Samspill for alle»
GS orienterte om kampanjen og vårt felles prosjekt rundt kvalitet og verdi. Hvordan skal vi
løfte opp NVBFs visjon volleyball = samspill for alle ? Her er NVBF i startfasen av et
prosjekt der vi ønsker å knytte vår visjon opp mot arbeidet med styrets vedtatte hovedmål.
Målet er å bygge vekst og utvikling gjennom en felles kampanje.

Eventuelt:
Orientering om NM U 17, tildelingskriterier og regler.
Det ble avtalt at dette skulle formuleres skriftlig og distribueres til FS medlemmer.
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NORGES VOILEYBALLFORBU N D
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 7/ 2013

26.-28. april 2013
Namsos

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Petter Bjørbæk, Geir Dahle, Siv Janne Tveit

Aarrestad, Bente Siljander, Robert Spilmann Tore Spangen, Ingrid
Emilie Brevik (ansattes representant)

Ikke tilstede: Johanna Drivenes Kløvfjell, Håvard Hamansen Wallstad, Sigrid Anna
Eggen, May-Brith Ohman Nielsen, David Cox

Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

Beslutningssaker
Sak 25
Sak 26
Sak 27
Sak 28
Sak 29
Sak 30
Sak 31
Sak 32

Regnskap 2012
Styrets beretning 2012
Foreløpig regnskap 2013
Eliteklubblisens
Revidering reglement
Lisens (oppfølging av tingsak)
NM finalehelg sandvolleyball
Forbundstinget 2014

Drøftingssaker
Sak 3 Kommunikasjonsstrategi
Sak 4 Samspill for alle (Org løftet, del 4)
Sak 5 World Tour Stavanger 2014?

Orienteringssaker
Sak 25: Regionsammenslutning Trøndelag
Sak 26: Status Hovedmål 2013-2016
Sak 27: NVBFs årshjul
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Godkienning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer
- Personal. Daglig leder i Region Øst har ett års permisjon fra 1. mai. Stillingen er lyst ut.
- GS har hatt møte nr. 3 (13. mars) med regionlederne. Fokus på framtid, mer vekst og

utvikling, post 3 og administrativ organisering
— Valgkomite. Eva R. Øfstaas har fratrådt Valgkomiteen pga at hun er ansatt som

regionskonsulent i Rogaland. Hanne Ersdal som varamedlem rykker opp som medlem.
- GS har nedsatt et administrativt konkurranseutvalg (AKU) som håndterere spørsmål og

problemstillinger som berører forbundets konkurranseaktivitet.
Prosjekt sandvolleyball (SVUP- sandvolleyball utviklingsprosjekt), et regionalt tiltak for
stimulans av nye utøvere og trenere. Mål om 2100 lisensspillere i 2013.

— Topp Volley er 10 år og det planlegges en jubileumsmarkering høsten 2013.
Toppidrettsutvalget (Tvedt-utvalget) har gitt sin rapport til IS, og i etterkant blir det en
høring der SFF også engasjerer seg.

— NVBF har fått støtte fra folkehelsemidlene til to prosjekter; idrett og skole og
funksjonshemmede.

- Landslag volleyball og sandvolleyball. Flere nye trenere er kommet på plass, og det
jobbes med informasjonsstrategi og standard kontrakter for landslagsutøvere.

Beslutningssaker

Sak 25 Regnskap 2012
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret har behandlet Norges Volleyballforbunds årsregnskap for 2012,
herunder aktivitetsregnskap og regnskapsberetning. Norges Volleyballforbunds
regnskap for 2012 godkjennes med overskudd på kr. 859.637,- som overføres til
annen egenkapital.

Enstemmig vedtatt

Sak 26 Styrets beretning 2012
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte beretningen.

Enstemmig vedtatt Protokoll
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Sak 27 Foreløpig regnskap 2013
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar den fremlagte regnskapsrapporten til etterretning.
2. Forbundsstyret ber etter gjennomgang av Regnskap 2012 og Foreløpig regnskap 2013

GS om å ha en særskilt oppfølging på administrative kostnader i regnskapsåret 2013.
3. Forbundsstyret ønsker å få tilsendt årsberetning 2012 fra regionene til neste møte og

styret ber GS om å legge fram regnskapsrapport til hvert styremøte.

Enstemmig vedtatt

Sak 28 Eliteklubblisens
GS innledet til saken

Vedtak:

1. NVBF tildeler eliteklubblisens for 2013/2014 til følgende klubber:

Kvinner: BSI, Førde VBK, Oslo Volley, Blindheim IL, IL Koll Volley
Menn: IL Koll Volley, BK Tromsø, Førde VBK, Kristiansund VBK, Oslo

Volley, NTNUI, Nyborg VBK, Randaberg IL
2. Stod Volley og UiS Volley innvilges utsatt søknadsfrist, og klubbene må snarest og

seinest innen 6.mai 2013 søke eliteklubblisens for kommende sesong. GS gis
fullmakt å tildele eliteklubblisens forutsatt at søknaden inneholder nødvendig
dokumentasjon ihht søknad om elitelisens

3. Tildelingen forutsetter at samtlige klubber sender inn påkrevne vedlegg ihht søknad
om elitelisens så snart disse foreligger etter endt årsmøte og revisjonsberetning.

4. Forbundsstyret slutter seg til foreslåtte endringer i eliteklubblisen for 2013/2014
5. Forbundsstyret vedtar følgende ny ordlyd i pkt. 2.7 i Eliteklubblisensen:

«Alle klubber skal være et Rent IL og alle spillerne skal ha gjennomført Ren Utøver
for å være spilleberettiget»

6. Forbundsstyret ber GS om å utarbeide en egen rapportmal for obligatorisk
kamprapport. Dette gjelder pkt. 4.5 i Eliteklubblisensen

Enstemmig vedtatt
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Sak 29 Revidering reglement
GS innledet til saken.

Vedtak:
1. Forbundsstyret gir sin tilslutning til de fremlagte prinsipielle endringene i

reglementene for eliteserien og 1. divisjon

2. Forbundsstyret gir sin tilslutning til rulleringsordning for aldersbestemte NM.

3. Administrasjonen får i oppgave å justere reglementet iht. Forbundsstyrets vedtatte
endringer og informasjon om dette legges ut på forbundets nettsider

4. Administrasjonen får i oppgave å utarbeide et fast nyhetsbrev til klubbene i de to
øverste divisjonene som omhandler viktig informasjon og forpliktelser som gjelder
i løpet av sesongen. Formålet med nyhetsbrevene er å gi en påminnelse om viktige
reglementsmessige forhold og frister.

5. Forbundsstyret ber GS om å utarbeide NVBFs seriehåndbok. Denne skal være et
viktig verktøy som veileder klubbene ift. lover, reglement og bestemmelser.
Administrasjonen bes om at dette innholdet er på plass på forbundets sider innen
utgangen av juni.

6. NM U21 vedtas fjernet  som mesterskap fra og med sesongen 2013/2014.

7. Forbundsstyret ber administrasjonen om å komme med en utredning og forslag til
standard for bruk av wild card i rankingturneringer i 1. divisjon. Forslag fremmes til
behandling i forbundsstyret

8. Forbundsstyret understreker at Grand Prix er obligatorisk, og GS bes om å se
nærmere på arrangementsformatet i fellesskap med eliteserieklubbene og ESF

9. Forbundsstyret understreker at bearbeiding/saksforberedelse av reglementsrevidering
skal være godt forberedt, herunder ber forbundsstyret GS om at man i fremtidige
saksframlegg vedrørende reglementsrevidering fremlegger både gammel og ny tekst.

Enstemmig vedtatt

Sak 30 Lisens (oppfølging av tingsak)
GS innledet til saken.

Vedtak:
1. NVBFs lisensordning består av individuell lisens og lagslisens

2. For spillere i aldersklassen U15-U17 benyttes individuell lisens

Protokoll
Forbundsstyremøte nr.7/2013 (2012-2014)



3. For spillere i minivolleyball/minisandvolleyball benyttes lagslisens. Dette gjelder
for klubber som deltar med lag i organisert serie- og turneringsspill der NVBF
og/eller regionene tilrettelegger for en slik aktivitet. Det er ikke lisenskrav for
deltagelse i klubbaktivitet, enkeltstående åpne invitasjonsturneringer i
minivolleyball/ minisandvolleyball

Enstemmig vedtatt

Sak 31 NM finalehelg sandvolleyball
GS innledet til saken.

Vedtak:
1. Forbundsstyret er positive til forslaget om å invitere til et møteplass arrangement i

forbindelse med NM i sandvolleyball 16.-18. august 2013 i Drammen.

2. Administrasjonen får i oppgave å utarbeide et program for helgen med ulike
aktiviteter. Det legges opp til en kombinasjon av ulke aktiviteter og seminar for å
skape en møteplass med aktuelle tema og målgrupper.

3. Forbundsstyret legger til grunn at arrangementene i størst mulig grad kan
gjennomføres innenfor vedtatte budsjettrammer og til selvkost for de som inviteres.

Enstemmig vedtatt

Sak 32 Forbundstinget 2014
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundstinget gjennomføres 24.-25 mai 2014.

2. Forbundsstyret gir President og GS i fullmakt å bestemme sted for forbundstinget.

Enstemmig vedtatt
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Drøftingssaker

Sak 3 Kommunikasjonsstrategi
Presidenten innledet til saken og hadde en gjennomgang av hvordan NVBF bør bygge opp
sin kommunikasjonsstrategi.

Forbundsstyret hadde en drøfting rundt strategien og denne bør baseres på:

dialog — åpenhet — helhet

Kommunikasjonen skal følge NVBFs hovedmål for 2012-16 med en hovedtekst med
overordnet budskap og målgrupper for hvert av områdene vekst, elite, trenere/dommer,
anlegg og organisasjon.

Forbundsstyrets vedtatte hovedmål for område Organisasjon er:

Styrke kommunikasjon internt og eksternt, klar og tydeligkommunikasjonsstrategi

En helhetlig kommunikasjonsstrategi vil bidra til å stake ut en felles kurs for
omdømmebygging og kulturbygging. Den skal sørge for at alle aktiviteter underbygger
hverandre slik at vi oppnår ønsket posisjon og mål.

Forbundsstyret nedsetter en arbeidsgruppe bestående av Stein-Gunnar Bondevik, Petter
Bjørbæk, Beate Sødal og Kristian Gjerstadberget. Arbeidsgruppen ledes av GS og
Forbundsstyret gir gruppen i mandat å utarbeide utkast til en kommunikasjons- og
strategiplan. Utkast til planene oversendes deretter til forbundsstyret til behandling.

Sak 4 Samspill for alle (Org løftet, del 4)
GS innledet til saken. Norges Volleyballforbunds vedtok på Forbundstinget i juni 2012 vår
nye visjon «Samspill for alle» for perioden 2012-2016.

Det indikerer blant annet at volleyballens verdigrunnlag og tilbud skal kjennetegnes av å:
være en idrettsgren som alle kan delta i uavhengig av ferdighetsnivå

- utøves på tvers av kjønn og alder
- være inkluderende og integrerende
- ha plass til alle, også ta ansvar for personer med nedsatt funksjonsevne

tilby aktivitet både på lavterskelnivå og for de som vil satse mere
formidle vekst og utvikling og gode møteplasser

Handlingsplanen for perioden 2012-2016, mål under satsningsområdet «sterk organisasjon» :
«Bygge en organisasjon vi er stolte av, og som klubber og medlemmer ønsker å ta del i».

Det er viktig at vi skaper debatt, fokus og engasjement i det som vi ønsker som en del av vår
verdiforankring mot styrets mål om «en Volleyballfamilie i Norge»

Dette arbeidet blir organisert som et eget prosjekt ut mot klubbene, og vil bære preg av
kampanje og fokus på verdiforankring og samspill.
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Sak 5 World Tour Stavanger 2014?
President og GS innledet til saken.
Et konkret mål i Tingets vedtatte Handlingsplan 2012-2016 er å «Arbeide for at Norge igjen
blir vertskap, for World Tour»
Ref FS-O-sak 6/2012 og FS-O-sak 7/2012.

Presidenten har hatt kontakt med Bjørn Maaseide i World Event med jevne mellomrom, og
nylig ble det tatt et konkret initiativ til et møte i Stavanger. NVBF har gjennomført møter
med World Event, Stavanger kommune og NIF i sakens anledning.

Forbundsstyret gir videre President og GS fullmakt til å være saksansvarlig og talspersoner
og ha videre dialog med berørte parter, personer og aktører (WE, kommunen,
fylkeskommune, NIF, advokat, FIVB, media etc.) i saken slik at NVBFs styre får et best
mulig beslutningsgrunnlag.

Orienteringssaker

Sak 25: Regionsammenslutning Trøndelag
GS orienterte om status og fremdrift i saken. Det har vært en prosess og dialog i både Region
Sør Trøndelag og Region Nord Trøndelag om en sammenslåing til en større region — Region
Trøndelag. Begge regionstingene har nylig vedtatt å slå sammen til en region fra 1.1. 2014.

Sak 26: Status Hovedmål 2013-2016
GS orienterte om status i saken.
Status pr. april 2013 er at vi er godt i rute ift. å igangsette tiltakene innenfor hovedmålene.
Det er en ambisiøs plan — men viktig å ha noe å strekke seg etter.

Sak 27: NVBFs årshjul
GS orienterte om administrasjonens arbeide med årshjul og actionlog Administrasjonen har
de siste månedene jobbet med et felles årshjul som er inndelt i to nivå:
• Et sentralt årshjul inndelt i 6 områdekategorier (Forvaltning, FS/ADM,Region,

Konkurranse, Landslag, Prosjekt og verdiskapning)
• Et regionalt årshjul inndelt 6 områdekategorier (Forvaltning, RS/ADM, NVBF-

Regionene, Konkurranse, Regionslag, Prosjekt og verdiskapning)
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 8/ 2013

20. juni 2013
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret:

Ingrid
Ikke tilstede:

Administrasjonen:

Stein-Gunnar Bondevik, Petter Bjørbæk, Johanna Drivenes Kløvfjell,
Håvard Hamansen Wallstad, David Cox

Geir Dahle, Bente Siljander, May-Brith Ohman Nielsen, Sigrid Anna
Eggen, Tore Spangen, Siv Janne Tveit Aarrestad, Robert Spilmann
Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

Beslutningssaker
Sak 33 Hedersmerke i sølv
Sak 34 Harmonisering av NM klasser i sandvolleyball
Sak 35 Henvendelse fra DRK om regulering av dommersatser
Sak 36 NVBFs komiteinstruks
Sak 37 Eliteserien 2013/2014

Orienteringssaker
Sak 28:
Sak 29
Sak 30
Sak 31
Sak 32
Sak 33
Sak 34

NVBFs trenerløype og utviklingstrapp
Status World Stavanger
Representasjon og møteoversikt
Foreløpig Regnskap 2013
Anleggskomite
Kompensasjon Grand Prix avlysning
Gjesteelevsordning TVN
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Godkienning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer
- GS la fram en status og fremdrift på Forbundsstyrets vedtatte hovedmål innenfor

områdene vekst, elite, trenere/dommere, anleggsutvikling og organisasjon.
— NVBF har fått støtte fra NIFs jubileumsgave på 90.000,- i 3 år til et sandvolleyball-

prosjekt for ungdom.
— Line Busland er ansatt som vikar i Region Øst fra 24.6.13
- Louis Fransisco Gran er engasjert som prosjektleder for utvikling av Volleyball for

funksjonshemmede i en 20% stilling. Han tiltre også den 24.6.13
- GS har hatt møte med Regionlederne 23. mai 2013 og hovedtema var søknadsbasert post

3 søknader og administrativ ressurs og organisering rundt dette utviklingsarbeidet

Beslutningssaker

Sak 33 Hedersmerke i sølv
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. De foreslåtte kandidatene tildeles NVBFs hedersmerke i sølv.

Enstemmig vedtatt

Sak 34 Harmonisering av NM klasser i sandvolleyball
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret gir sin tilslutning til å ha følgende NM klasser i sandvolleyball:
U15, U-17, U-19, U-21 og NM veteran. U-18 klassen opprettholdes i 2013 for å
ivareta forutsigbarhet for utøvere.

2. Administrasjonen får i oppgave å justere reglementene iht. disse endringene og
informasjon om dette legges ut på forbundets nettsider

Enstemmig vedtatt
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Sak 35 Henvendelse fra DRK om regulering av dommersatser
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. For sesongen 2013/14 økes dagens diettsatser i reglementet med kr. 50,- og
kjøregodtgjørelsen følger statens regulativ på kr. 4.05 (+ 1, kr for passasjertillegg)

2. Forbundsstyret ber administrasjonen om å komme tilbake med en konsekvens-
utredning for bruk av statens regulativ. Dette vil gi forbundsstyret et nødvendig
grunnlag for å vurdere hvorvidt en implementering av statens regulativ fra sesongen
2014/15 er aktuell.

Enstemmig vedtatt

Sak 36 NVBFs komiteinstruks
GS innledet til saken

Vedtak:

1. Forbundsstyret vedtar den fremlagte instruksen for NVBFs Valgkomite.

2. Forbundsstyret gir GS og Lovkomiteens leder fullmakt til å utarbeide endelig
instruks for NVBFs Lovkomite og Dommer & Regelkomité (DRK).

Enstemmig vedtatt

Sak 37 Eliteserien 2013/2014
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret ser det som svært positivt at eliteklubbene og ESF involverer seg i
strategidebatten om eliteløftet og hvordan vi sammen skal utvikle en attraktiv
Eliteserie.

2. Forbundsstyret gir sin tilslutning at Grand Prix utgår som en del av Eliteserien
2013/14.

3. Forbundsstyret gir sin tilslutning til endring av serieformatet 2013/14 med innføring
av en obligatorisk turnering som en del av trippelserien.

4. Administrasjonen får i oppgave å justere reglementet iht. pkt. 2 og 3.

Enstemmig vedtatt
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Orienteringssaker

Sak 28: NVBFs trenerløype og utviklingstrapp
GS orienterte om status og fremdrift i saken.

Trenerløypa:
Innholdet i trener I blir ferdigstilt i juni. Kursmateriell, webløsninger og deler av pensumet
ferdigstilles i september, slik at nye kurs kan startes opp høsten 2013. Kursplan og plan for
kursgjennomføring høst 2013/vår 2014 skal være klar innen utgangen av juni.
Arbeidsgruppen jobber etter en ambisiøs plan der både trener II og trener III skal være
ferdigstilt innen 1.1.14.

Utviklingstrapp:
Norges volleyballforbund skal utarbeide utviklingstrapper, slik at utøvere og trenere har en
rettesnor for et utviklingsløp fra første treningsår (5-6 åringer) til seniornivå.
Utviklingstrappene skal beskrive hvordan man trinn for trinn sikrer utøveren både riktige
utfordringer og riktig kunnskap. De skal også øke mulighetene for at flere unge utøvere får
oppleve en idrettshverdag med utviklingsfokus og mestringsfølelse.

NVBF er opptatt av å skape et produkt for både volleyball og sandvolleyball som tar med seg
det beste fra begge grener. De langsiktige effektene er ambisjonene om utøvere som når sitt
optimale utviklingspotensial i begge grener. Utviklingstrappene vil sette føringer for
innholdet i planlagt revisjon av trenerutdanningen (tilpasset NIFs trenerløype) og innholdet i
ulike utviklingstiltak.Utkast til grunnstruktur for utviklingstrappen skal være klart 15.juni og
NVBF skal i møte med Olympiatoppen for å diskutere strukturen, og eventuelle bidrag fra
Olympiatoppen. lukast skal være klart 1.november og ferdig utviklingstrapp skal være klar
01.01.2014.

Forbundsstyret tar 0 sak 28 til orientering og ber administrasjonen om å bli orientert om den
videre fremgangen i arbeidet.

Sak 29 Status World Stavanger
GS orienterte om status og fremdrift i saken.
■ 11. juni: Møte Stavanger formannskap (AU), behandlet søknad fra WE
■ 13. juni: Møte Stavanger formannskap, behandlet søknad fra WE
Rådmannen i Stavanger har behandlet og lagt frem saken til politisk avklaring i Stavanger
formannskap, og rådmannen er positiv til både arrangementet og til et videre arbeid med
sikte på etablering og deltakelse i et evt selskap. Innstillingen er at arrangementet far et
bidrag på kr 3 mill pr år i perioden 2014-2016.

Siste informasjon i saken gitt av GS. Formannskapet har behandlet saken og vedtatt å
innvilge kr 2,5 mill til World Tour i Stavanger i tre år. De stiller seg positive til å bidra/være
part i selskapsetablering i felleskap med NVBF, der NVBF skal være majoritetsinnehaver.
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Forbundsstyret tar 0 sak 29 til orientering og ber President og GS om fortsatt å utrede saken
og holde kontinuerlig dialog med alle involverte parter.

Sak 30 Representasjon og møteoversikt
• Junior NM sandvolleyball Kristiansand 2.-4. aug

9.-11. Aug
• Sandvolleyballuka: Drammen 14.-18. aug

NM sandvolleyball sr 17.-18.aug Petter Bjørbæk og Johanna D.
Kløvfjell

Nevza U19 14-15. aug
Regionlagsturnering U17 16.-18. aug
Veteran NM 16.-17. aug

• FS møte august Drammen Ny dato tbc FS
• Nevza/CEV møte København 26. sep Kristian Gjerstadberget
■ CEV kongress/(EM) København 27.-28. sep Bondevik og Gjerstadberget
• Medlemsmøte SFF Oslo 11. sep Bondevik og/eller Bjørbæk
• Årsmøte SFF Oslo 13. nov Bondevik og/eller Bjørbæk
• FS møte (20-21) Telefon 9. okt FS
• FS møte Oslo 29. nov- 1. des FS
■ FS møte(20-21, hvis behov) Telefon 12. des FS

Sak 31 Foreløpig Regnskap 2013
GS orienterte om status og prognose. NVBF har mottatt en ekstragave fra
Sparebankstiftelsen på kr. 400.000,-. Dette går ut som aktivitetsstøtte til 8
tumeringsarrangører som tidligere har fått støtte til bygging/oppgradering av
sandvolleyballanlegg.

Forbundsstyret tar 0 sak 31 til orientering og ber videre om å få tilsendt prognose og et
eventuelt forslag, med begrunnelser, til revisjon av budsjett før neste FS møte.

Sak 32 Anleggskomite
GS orienterte om saken. På Forbundstinget ble ved vedtatt i Handlingsplanene 2012-2016 at
NVBF skal etablere en nasjonal anleggskomite. I tråd med styrets vedtatte hovedmål vil
komiteens hovedoppgave i første omgang være å lage en politisk «verktøykasse og utarbeide
en strategi for lokal påvirkning, herunder også se på hvordan man skal øke innflytelsen i
anleggspolitikken. Det er viktig at Norges Volleyballforbund både på klubbplan, regionalt og
sentralt tar en aktiv rolle i anleggsutviklingen. NVBF ser det som viktig å gi
anleggskomiteen et konkret oppdrag, og det vil det være nærliggende for forbundsstyret å gi
komiteen et mandat og en instruks (Ref FS-sak 36/2013). Bakgrunnen for denne saken er at
vi ønsker å få innspill fra politisk nivå på kandidater til anleggskomiteen, og NVBF vil sende
ut et brev til regionlederne for å få innspill på kandidater innen 15. august 2013.

Forbundsstyret tar 0 sak 32 til orientering og ber videre administrasjonen om å endre
informasjonsnotatet i saken til et invitasjonsbrev slik at det er enkelt for FS medlemmer å
distribuere til aktuelle kandidater.
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Sak 33 Kompensasjon Grand Prix avlysning
GS orienterte om saken. Norges Volleyballforbund mottok 19. april 2013 brev fra Stod
Volley om refusjonskrav etter avlysning av Grand Prix for kvinner i Bergen. Saken håndteres
av NVBFs advokat.

Forbundsstyret tar 0 sak 33 til orientering og ber om å bli holdt orientert.

Sak 34 Gjesteelevsordning TVN
GS orienterte om status og fremdrift i saken. Denne saken har flere problemstillinger og er
«innfløkt» i den forstand at den er både idrettspolitisk og skolepolitisk, og slik sett berøres
flere instanser og myndighetsnivå. Topp Volley Norge er «eier» av saken, og NVBF vil ha
en rolle som berører vårt samarbeid i partnerskapet, samtidig som vi skal forvalte hensynet
til landsdekkende tilbud vs. regionale tilbud i den videregående skolen.

GS, TVN og varaordfører i Suldal var på Stortinget 6. juni 2013 og hadde møte med deler
av «Rogalandsbenken». I etterkant har TVN sendt ut et oppfølgingsbrev i sakens anledning.

GS informerte om dialog med SFF i sakens anledning. Forbundsstyret tar 0 sak 34 til
orientering. Forbundsstyret ber om å bli holdt orientert om saken ved utvikling.

Eventuelt:

Kløvfjell ønsket å få en kort info fra Bondevik i forbindelse med medieoppslag han og
NVBF har fått i forbindelse med OL søknad 2022.

Bondevik informerte om den omtale han og NVBF har fått i forbindelse med OL saken i
media. Kløvfjell supplerte. Forbundsstyret er enige om at NVBF skal opptre samlet
og lojalt i sakens anledning. Videre skal Bondevik skrive et orienterende innlegg til
volleyball.no
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 9/ 2013

16. august 2013
Drammen

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Petter Bjørbæk, Geir Dahle, Bente Siljander,

May-Brith Ohman Nielsen, Håvard Hamansen Wallstad, Tore
Spangen, Siv Janne Tveit Aarrestad, Robert Spilmann, David Cox

Ikke tilstede: Johanna Drivenes Kløvfjell, Sigrid Anna Eggen,
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget, 011e Karlsson (FS-sak 38)

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 38 Revisjon Budsjett 2013
Sak 39 Sammenslåing Region Sør Trøndelag og Region Nord Trøndelag

Orienteringssaker
Sak 35 Søknad om spillemidler for 2014
Sak 36 Beredskapsplan i dopingsaker
Sak 37 World Tour Stavanger

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.
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GS orienterer
GS presenterte sin vurdering av NVBF etter et drøyt år som leder av administrasjonen. Fokus
var på fremtid og muligheter med følgende tema: strategiarbeid, endring, målbarhet og
service.

Beslutningssaker

Sak 38 Revisjon Budsjett 2013
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret tar fremlagte regnskapsrapport pr 31.07 13 med prognose for 2013 til
orientering. Styret ser med bekymring på avviket i markedsinntekter, og ber om at
administrasjonen opprettholder innsatsen i markedet samtidig som det holdes streng
kostnadskontroll. Budsjettmålene opprettholdes.

2. Det er nødvendig med en revidering av budsjettet blant annet pga noe dyrere
personalkostnader, og enkelte prosjekter som er igangsatt både med tanke på
utviklingsmål og markedsmessige forhold. Forbundsstyret ber GS om ha en
gjennomgang av de ulike avdelingene og i størst mulig grad foreta en
internrevidering slik at man søker å nå budsjettmålet for 2013. Gjennomgang og
forslag til revidert budsjett legges frem til neste FS-møte.

3. Det er svært gledelig at NVBF i 2013 har fått ekstragave på 400.000,- fra
Sparebankstiftelsen DNB. Disse midlene går uavkortet til festivalaktivitet i
tilknytning til «1000 baner».

Enstemmig vedtatt

Sak 39 Sammenslåing Region Sør Trøndelag og Region Nord Trøndelag
GS innledet til saken.

Vedtak:

1. Forbundsstyret godkjenner sammenslåingen av de to regionene og ny region, NVBF
Region Trøndelag, vil ha oppstart fra og med 1. januar 2014.

2. Forbundsstyret gir presidentskapet og GS i felleskap fullmakt til å opprette en
arbeidsgruppe som ivaretar og påser at alle formelle handlinger forbundet med
sammenslåingen blir ivaretatt. Arbeidsgruppen har også ansvar for å jobbe frem
tingdokumentene til konstituerende regionsting i Region Trøndelag.

Enstemmig vedtatt
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Orienteringssaker

Sak 35: Søknad om spillemidler for 2014
GS orienterte om saken.

SFF har laget et utkast til felles innspill til spillemiddelsøknad 2014.
Forbundsstyret tar 0-sak 35 til orientering og Norges Volleyballforbund gir sin tilslutning og
står bak SFFs høringssvar i saken.

Sak 36 Beredskapsplan i dopingsaker
GS orienterte om saken.

NVBF har avtale med Antidoping Norge om «Rent Særforbund», og ser det som viktig å
være en aktiv pådriver i antidopingarbeidet.
Beredskapsplanen er en del av vår Handlingsplan «Rent Særforbund», og forbundsstyret tar
saken til orientering og godkjenner den fremlagte beredskapsplanen, med en presisering av
temaet informasjon/kommunikasjon som skal innarbeides. Dette er å understreke NVBF's
tydelige, aktive og åpne ståsted i forhold informasjon/kommunikasjon ved eventuelle
positive prøver innen vårt forbund.

Sak 37 World Tour Stavanger
President og GS orienterte om status og fremdrift i saken.

NVBFs Handlingsplan 2012-2016 har som mål å «arbeide for at Norge igjen blir vertskap
for World Tour. Forbundsstyret er svært positive til initiativet og søknaden fra World Event
til Stavanger kommune med tanke på å få arrangementet på plass allerede i 2014. Det er også
meget gledelig at Stavanger kommune har vedtatt å gi arrangementet et tilskudd hvert år på
kr. 2.5 mill.2014-2016.

Forbundsstyret har stilt seg positive til å etablere og delta i eierselskapet og gitt President og
GS i mandat å fremforhandle edelig sak/dokumentasjon og legge dette frem for FS. FS
avholder ekstraordinært FS-møte om selskapsetablering dersom det er behov. Forbundsstyret
vil understreke at det i sakens anledning er avgjørende for NVBF å avgrense NVBFs risiko
og ansvar ift. hva som er forbundets kjernevirksomhet.

Forbundsstyret ber GS nedsette en ressursgruppe, som også inkluderer juridisk kompetanse,
som jobber videre med sakens framdriftsplan og beslutningsgrunnlag.

Forbundsstyret gir sin tilslutning og godkjenning til den fremlagte status og plan for videre
arbeid, herunder juridisk betraktning og forslag til fremdriftsplan i eget notat fra vår advokat.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets ekstraordinære møte nr. 10/ 2013

24. september 2013
TELEFON

Tilstede:
Forbundsstyret:

Varamedlemmer
(ikke stemmerett):

Administrasjonen:

Stein-Gunnar Bondevik, Johanna Drivenes Kløvfjell, Petter Bjørbæk,
Geir Dahle, Bente Siljander, May-Brith Ohman Nielsen, Håvard
Hamansen Wallstad, Sigrid Anna Eggen, David Cox.

1. vara, Tore Spangen, 2. vara, Siv Janne Tveit Aarrestad, 3. vara,
Robert Spilmami

Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

Beslutningssaker
Sak 40 World Tour Stavanger

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

Protokoll
Forbundsstyremøte nr.10/2013 (2012-2014)



Beslutningssaker

Sak 40 World Tour Stavanger

GS innledet til saken.

Vedtak

1. NVBFs Handlingsplan 2012-2016 har som mål å «arbeide for at Norge igjen blir
vertskap for World Tour. Forbundsstyret er svært positive til at Stavanger
kommune har vedtatt å gi arrangementet et tilskudd hvert år på kr. 2.5 mill.
2014-2016. En viktig forutsetning er også at ConocoPhillips som tittelsponsor
ønsker å få arrangementet på plass fra 2014.

2. Forbundsstyret gir sin tilslutning til at NVBF sender inn nødvendige kanditat-og
søknadskjema til FIVB.

3. Forbundsstyret gir sin tilslutning til milepælene i den den fremlagte kjøreplanen
fra forbundets advokat.

4. Det forutsettes videre at det inngås en samarbeidsavtale om sponsorsalg med
World Event om World Tour Stavanger 2014.

5. Forbundsstyret ber President og GS, i samråd med forbundets advokat, om å
avklare alle forhold vedrørende stiftelse av arrangørselskap, herunder avklare
nødvendig aksjekapital i selskapet. Forbundsstyret skal informeres om
ovennevnte forhold pr e-post, og skal gi sin tilslutning til etablering av selskapet,
ved å svare på mottatt e-post. NVBF inngår som majoritetseier og det
forutsettes at Stavanger Kommune også går inn på eiersiden. Forbundsstyret vil
understreke at det i sakens anledning er avgjørende for NVBF å avgrense
NVBFs risiko, ansvar og ressursbruk ift. hva som er forbundets
kjernevirksomhet.

6. President og GS gis fullmakt til å forhandle NF-Promoteravtale med FIVB på
bakgrunn av de råd og konklusjoner som gis av vår advokat. Avtalen skal
tilbake til Forbundsstyret til godkjenning før den eventuelt signeres.

7. President og GS rapporterer jevnlig mellom FS- møtene til FS vedrørende
kjøreplan og fremdrift i saken.

Enstemmig vedtatt

Protokoll
Forbundsstyremøte nr.10/2013 (2012-2014)
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NORGES VOILEYBALLFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 11/ 2013

16. oktober 2013
Telefonmote

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Johanna Drivenes Kløvfjell, Petter Bjørbæk,

Geir Dahle, Bente Siljander, Sigrid Anna Eggen, David Cox, Tore
Spangen

Forfall: May-Brith Ohman Nielsen, Håvard Hamansen Wallstad, Siv Janne
Tveit Aarrestad, Robert Spilmann

Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 41 Status World Tour Stavanger
Sak 42 Status og orientering om markedsarbeid
Sak 43 Status og strategi økonomi

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
President ber om å endre agendaens rekkefølge, der sak 43 ønskes behandlet først.
Godkjent.

Protokoll
Forbundsstyremøte nr.11/2013 (2012-2014)



GS orienterer 
GS orienterte kort om status og fokusområder som administrasjonen har jobbet med siden styremøte i
september. Seriestart og Mizunoligaen, ferdigstillingen av Trener 1 har vært sentrale oppgaver og
VUP (volleyball utviklingsprosjekt) og minivolleyball er viktige, pågående prosjekter sentralt og
regionalt. NVBF går nå i gang med planleggingen av NM/Cupfinalearrangementet i januar. Utover
det henvises det til GS notat i FS-sak 42 og 43 om økonomi og markedsarbeid, foruten at World Tour
Stavanger saken har hatt høy prioritet.

Beslutningssaker

Sak 41 Status World Tour Stavanger
GS innledet til saken.

Vedtak

I. Forbundsstyret tar status og orientering i saken til orientering og vil uttrykke
stor tilfredshet med at President og GS sørger for god fremdrift i prosjektet.

2. Forbundsstyret gir, på basis av GS statuspresentasjon, og Advokat Kristensens
reviderte forslag til kjøreplan, sin tilslutning til etablering av arrangørselskap
og videre at dette selskapet tegner avtale med World Event for salg av
sponsoravtaler.

3. Forbundsstyret ber President og GS om å følge presenterte kjøreplan og
opprettholde fremdrift i saken.

4. Forbundsstyret ber President og GS lage en pressemelding som formidler
forbundets status og framdrift i jobben med å få World Tour tilbake til Norge
og Stavanger i 2014

Enstemmig vedtatt

Sak 42 Status og orientering om markedsarbeid
GS innledet til saken.

1. Forbundsstyret tar status og redegjørelse i saken til etterretning.
2. Forbundsstyret mener at anbefalingene til GS om å prioritere NVBFs

salgsarbeid i nær tilknytning til et fremtidig World Tour arrangement i
Stavanger både er ressursmessig og strategisk fornuftig. Det blir
generalsekretærens oppgave å legge fram en plan for dette arbeidet i forbindelse
med budsjettprosessen for 2014.

Enstemmig vedtatt

Protokoll
Forbundsstyremøte nr.11/2013 (2012-2014)
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Sak 43 Regnskap og status økonomi
GS innledet til saken.

1. Forbundsstyret tar status og orientering i saken til etterretning.
2. President og GS vil i løpet av oktober ha eget møte med leder i
Kontrollkomiteen for en statusgjennomgang av regnskapsprognose for 2013.

3. Forbundsstyret er fornøyd med de tiltakene som GS har iverksatt i forbindelse
med økonomien og internrevideringen.

4. Forbundsstyret støtter prosjektene og investeringene som er foretatt med tanke
på vekst og utvikling i NVBF i 2013. Dette er tiltak som kan forventes å gi et
oppsving i 2014 — både ift. vekst, men også gi muligheter for økte
markedsinntekter som en følge av bla. World Tour Stavanger 2014.

5. Forbundsstyret gir GS i oppgave å forberede budsjettprosessen for 2014, og
spesielt fremme tiltak som kan gi økte inntekter.

Enstemmig vedtatt

Protokoll
Forbundsstyremøte nr.11/2013 (2012-2014)



NORGES VOIIEYBAIIFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 12/ 2013

18. november 2013
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Geir Dahle, Bente Siljander, Sigrid Anna

Eggen, David Cox, May-Brith Ohman Nielsen, Siv Janne Tveit
Aarrestad, Robert Spilmann

Forfall: Petter Bjørbæk, Johanna Drivenes Kløvfjell, Håvard Hamansen
Wallstad, Tore Spangen

Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

Beslutningssaker
Sak 44 Avtale med FIVB om World Tour Stavanger

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

Protokoll
Forbundsstyremøte nr.12/2013 (2012-2014)



Beslutningssaker

Sak 44 Avtale med FIVB om World Tour Stavanger
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret godkjenner signering av «FIVBs National Federation/Promoter
Agreement» for en Grand Slam turnering i Stavanger 2014.

2. NVBF gir arrangørselskapet (promoter) en frist til 20. mars 2014 for å
fremskaffe et nødvendig finansieringsgrunnlag for å gjennomføre en turnering i
Stavanger i 2014.

3. Forbundsstyret gir også GS i oppgave å gi FS en månedlig rapport på budsjett
og finansieringsplan for turneringen. Denne rapporten skal også inkludere en
eventuell avviksvurdering ift. kjøre- og fremdriftsplanen når det gjelder både
inntekter, utgifter og gjennomføringsorganisasjon.

4. Forbundsstyret gir GS i oppgave å hensynta en World Tour i Stavanger i 2014 i
budsjettprosessen og i saksforberedelsen til budsjett 2014.

5. FS er blitt informert om og tar til etterretning den forpliktelse CEV har
presentert for NVBF. Forpliktelsen, tre CEV arrangement i Norge, ett pr år, er
deres forutsetning for å signere nødvendig søknad fra NVBF til FIVB om World
Tour Stavanger kandidatur. Styret ber administrasjonen om å fremforhandle en
mulig avtale for arrangement og rammevilkår, utlyse arrangementet til
arrangør/promoter, og presentere dette for FS til godkjenning.

Enstemmig vedtatt

Protokoll
Forbundsstyremøte nr.12/2013 (2012-2014)
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 13/ 2013

2. desember 2013
E-post

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Johanna Drivenes Kløvfjell, Petter Bjørbæk,

Geir Dahle, Bente Siljander, Sigrid Anna Eggen, May-Brith Ohman
Nielsen, Håvard Hamansen Wallstad, David Cox,

Varamedlem: Siv Janne Tveit Aarrestad, Tore Spangen, Robert Spilmann
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

Beslutningssaker
Sak 45 Erstatningssak fra Stod Volley. Betinget klage på vedtak

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

Protokoll
Forbundsstyremøte nr.13/2013 (2012-2014)



Beslutningssaker

Sak 45 Erstatningssak fra Stod Volley. Betinget klage på vedtak

Vedtak

Forbundsstyret har i møtet av 2.12.13 behandlet kravet fra Stod Volley. I
forbindelse med saken har FS vurdert Stod Volleys brev av 12.11.13, samt notat
utarbeidet av Advokatfirma Kleven & Kristensen v/advokat Pål Kleven. FS
fattet følgende vedtak i sakens anledning:

FS opprettholder at Stod Volley skal få dekket sine påløpte og dokumenterbare
utgifter i tilknytning til avlysningen av Grand Prix som typisk reise og
oppholdsutgifter. FS' vedtak av 14.04.13 var ikke ment å skulle omfatte slike
utgifter Stod Volley nå krever. FS avviser derfor kravene fra Stod Volley og ber
administrasjonen om å oversende Stod Volleys klage til Protestjuryen.

FS ber videre administrasjonen om å innhente nødvendig dokumentasjon fra Stod
Volley hva gjelder klubbens utgifter til fly og opphold i Bergen.

Enstemmig vedtatt

Protokoll
Forbundsstyremøte nr.13/2013 (2012-2014)



NORGES VOIIEYBAIIFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 14/ 2014

17. -19. januar 2014
Oslo

Tilstede:
Forbundsstyret:

Varamedlemmer
(ikke stemmerett):

Forfall:
Administrasjonen:

Stein-Gunnar Bondevik, Johanna Drivenes Kløvfjell, Petter Bjørbæk,
Geir Dahle, Bente Siljander, May-Brith Ohman Nielsen, Håvard
Hamansen Wallstad, Sigrid Anna Eggen, Ingrid Emilie Brevik

1. vara, Tore Spangen, 2. vara, Siv Janne Tveit Aarrestad, 3. vara,
Robert Spilman
David Cox
Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 46
Sak 47
Sak 48
Sak 49
Sak 50

Regnskap-Prognose 2013
Budsjett 2014
NVBFs reiseutjevningsordning
Utdanningsprogram — strategi og implementering
Møteplan vår 2014

Drøftingssaker
Sak 6
Sak 7
Sak 8

NVBFs administrasjon og organisering 2014-2016
Styrking av stab 2014 — SFA- Utvikling- og vekstkonsulent
Volleyballmagasin — NVBFs involvering?

Protokoll
Forbundsstyremøte nr.14/2014 (2012-2014)



Orienteringssaker
Sak 38 World Tour Stavanger
Sak 39 Status EM U18
Sak 40 Tinget 2014

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkj cut.

GS orienterer
GS presenterte status og orienterte styret kort om følgende saker og områder:

- NVBF Stab/Organisering - Region/Sentralt:
Alle ansatte samles i januar og i februar/mars for å analysere og vurdere behov for
kompetanse og se på dagens organisering. Mer informasjon i egen drøftingssak (Sak 6)

- World Tour Stavanger AS:
Det ble gitt en kort orientering om etablering av selskapet, status om økonomi/
organisasjon/styremøte

- «Stod-saken»
Ref. FS-sak 45. Kort orientering om dialog mellom partene og vurdering fra NVBFs
advokat

— Hedersmerke i sølv
Administrasjonen i NVBF har foreslått at NVBFs Hedersmerke i sølv tildeles Beate
Sødal. FS gir sin tilslutning og dette deles ut av Presidenten under Cupfinalebanketten
18. januar 2014.
Om Vekst & Utvikling & Salg & Prosjekter:
Mange viktige prosjekter er igangsatt i 2013 og vil også være sentrale i 2014 for å
fortsette arbeidet med vekst og utvikling:
a)Volleyball utviklingsprosjekt (VUP)
b)Sandvolleyball utviklingsprosjekt SVUP
c) Samspill for alle (SFA)
d) Sittevolleyball (Søkt folkehelsemidler)
e)Trenerkurs og utviklingstrapp
Fokus på salg og fortsatt videre produktutvikling er viktig i 2014. Som organisasjon og
administrasjon skal vi forsøke å vektlegge, og måle, effekt av de tiltak og prosjekt som er
iverksatt.
Arrangement og landslag 2014:
Vi har i 2013 påtatt oss store arrangement som eks. NM Sandvolleyball, Nevza Zonal
Sandvolleyball, Nevza U 19 sandvolleyball, i tillegg til de arrangementene NVBF
tradisjonelt har hatt ansvaret for, som f. eks Cupfinalen i Volleyball. For 2014 utvides
dette ytterligere med World Tour i Stavanger, og EM u 18 I Sandvolleyball. I 2014 holder
vi også Forbundsting på Hamar. Alle landslagene i volleyball er påmeldt til EM
kvalifisering i 2014, og foreløpig har både Jr herrer og Jr kvinner gått videre til runde 2. 2
Seniorlagene har sin kvalikrunde i apj11. n lagene i Sandvolleyball fortsetter sin
satsing i World og r ac o målet  o o p e else i 2016 er fortsatt reelt.rorounasssatyremøte nr.14 ~ 01.2-014) 



Beslutningssaker

Sak 46 Regnskap-Prognose 2013
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Det prognostiserte regnskapsmessige resultatet for NVBF i 2013 viser et
overskudd med kr. 585.000,-

2. Forbundsstyret tar det fremlagte foreløpige regnskapet pr. 31.12.2013 til
etterretning.

Enstemmig vedtatt

Sak 47 Budsjett 2014
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret tar det fremlagte, foreløpige budsjett for 2014, til etterretning.
Forbundsstyret ber GS om å øke budsjettert overskudd med 170 000,- til neste
budsjettgjennomgang slik at totalt budsjettert overskudd er på 400 000,-

2. NVBF avventer behandlingen av endelig budsjett for 2014 i påvente av
kvalitetssikring av nøkkeltall og tildelingsbrev fra NIF, og endelig budsjett
vedtas på neste styremøte.

Enstemmig vedtatt

Sak 48 NVBFs reiseutjevningsordning
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret vedtar å sende den foreslåtte reiseutjevningsordningen, og de
fordelingsprinsippene som ligger til grunn som en pilot for 2014, ut på høring i
regionstyrene.

2. Regionstyrene gis innspillsmulighet til 5. februar 2014.

Enstemmig vedtatt
Protokoll
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Sak 49 Utdanningsprogram — strategi og implementering
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret gir sin tilslutning til at utdanningsprogrammet må ha en
strategi- og implementeringsplan, som inkluderer kravspesifikasjon til både
nivå og organisasjonsledd.

2. Forbundsstyret oppnevner en arbeidsgruppe bestående av to representanter fra
Forbundsstyret og to representanter fra administrasjonen. Arbeidsgruppen skal
vurdere bistand og innspill fra aktuelle fagpersoner/ fagmiljøer og øvrige
ressurspersoner i prosessen. Arbeidsgruppen består av følgende representanter:
Johanna D. Kløvfjell, May-Brith Ohman Nielsen, Eva Lio og Jon Grydeland.

3. Forbundsstyret gir arbeidsgruppen i mandat å legge fram denne planen. Planen
skal forelegges styrets medlemmer for kommentarer og innspill før den
fremlegges for godkjenning av FS.

4. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte overgangsordningen.

Enstemmig vedtatt

Sak 50 Møteplan vår 2014
GS innledet til saken.

Vedtak

Forbundsstyret vedtar den fremlagte møteplanen for våren 2014 med de
justeringer som fremkom i møtet.

Januar . 17-19
Februar. 12 17.00 — 22.00
Mars. 13 20.00 — 21.00
April. 4-6 Start fre. 16.00 —14.00 Son.
April. 29 20.00 — 21.00
Mai. 23 18.00 — 21.00
Mai. 24-25
Juni. 26

Enstemmig vedtatt

Oslo Cupfinalehelg
Oslo Rica Gardermoen
Telefonmøte
Bergen NM U 19/Tingsaker
Telefonmøte Ved behov/vurderes
Styremøte før Tinget, Hamar
Forbundstinget NVBF, Hamar
Konstituerende møte, Stavanger

Protokoll
Forbundsstyremøte nr.14/2014 (2012-2014)



Drøftingssaker

Sak 6 NVBFs administrasjon og organisering 2014-2016
GS innledet til saken.

Norges Volleyballforbunds vedtok på Forbundstinget i juni 2012 «Sterk organisasjon»
som et satsingsområde der vi skal:

«bygge en organisasjon vi er stolte av, og som klubber og medlemmer ønsker å ta del i»

Det er lite hensiktsmessig å kun vedta en kultur, holdninger, normer eller
organisasjonsarbeid. Her vil det være behov for prosess, involvering, forankring og
engasjement på flere nivå.

Sentrale spørsmål i saken er:
Hvordan skal vi være organisert, for å få en optimal organisasjon både politisk og
administrativt, for å legge til grunn vekst og utvikling for barn og ungdom og
aktivitetstilrettelegging innenfor bredde og elite?
Hvordan skal vi kvalitetssikre en eventuell omlegging, og skape forankring og oppslutning
mot styrets mål om «en Volleyballfamilie i Norge»?

FS tar den fremlagte drøftingssak med tilhørende fremdriftsplan til orientering, med
følgende kommentar og justering:

FS ber GS om å fremlegge en rapport på alle prioriterte oppgaver i strategiplanen til
neste styremøte. Spesielt fokus på området organisasjon.
Saken tas opp igjen neste styremøte og GS bes om å lage et forslag til vedtak med det
mål å nedsette en gruppe som skal drøfte dette politisk. Det er viktig for FS å delta i
denne prosess og debatt.

Fase 1 (2013/2014): 
- Kartlegging og erfaringsgrunnlag med dagens organisering
- I 2013 har GS etablert faste møter med regionlederne
- Verdiforankring og Samspill for alle prosjektet
- Ny arbeidsmetodikk og prosjektorganisering, også rapportering etablert som fast

struktur for både sentralt og regionalt ansatte
- GS gitt Infonnasjon på stabsmøter og ansattesamlinger

Fase 2: (2014/2015) 
- GS informasjon om sak og prosess til ansatte 16.01.14
- Drøfting i FS
- Drøfting ansatte
- Fortsette SFA med fokus på vekst og utvikling
- Avklare behov og kompetanse for å kunne møte «morgendagens» organisasjon og

struktur i NVBF
- Involvering og forankring på RL møte i februar 2014(avklare framdriftsplan med RL)

Avklare behov for formell behandling i FS/RL/RS

Fase 3: (2015/2016) 
- Iverksetting ny struktur? Protokoll

Forbundsstyremøte nr.14/2014 (2012-2014)
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Sak 7 Styrking av stab 2014 — SFA- Utvikling- og vekstkonsulent
GS innledet til saken.

For NVBF er det svært viktig hvordan vi skal forsterke klubbleddet både med å få flere
klubber og sterkere klubber, samt skape vekst og utvikling, og ikke minst få til:

- aktiv oppfølging av klubbene som svarte på SFA- spørreundersøkelsen
- forsterke verdikampanjen, jobbe med holdningsskapende arbeid, kulturbygging og ta
samspill for alle inn i organisasjonens og sørge for aktivitetstilrettelegging (regionalt nivå)

- forsterke klubben som et organisasjonsledd som tar ansvar for vekst og aktivitet
- ta rekruttering av nye spillere/nye medlemmer «på alvor» og ha administrativ
gjennomføringsevne

- knytte visjonen opp mot arbeidet med styrets vedtatte hovedmål.

NVBFs engasjement og arbeid rundt reetablering av World Tour turneringen i Stavanger
krever både ressurser og arbeidskapasitet. Det vil derfor være behov for å forsterke stab og
like viktig, kraften rundt andre av forbundets hovedmål kan ikke bli satt på vent på grunn av
omdisponering av oppgaver i staben. Vårt hovedmål og primære oppgave må til enhver tid
være fokus på: «å øke antall utøvere, aktivitet og utbredelse med fokus på barn og unge»

GS innleder med denne saken prosessen rundt å styrke staben.

FS tar den fremlagte drøftingssak til orientering, med følgende kommentar: Denne
saken bør knyttes opp til og vurderes som en del av den prosess FS er orientert om i
Sak 6.

Sak 8 Volleyballmagasin — NVBFs involvering?
GS innledet til saken.

NVBF har fått en henvendelse om det er aktuelt for NVBF, i en eller annen form, å være
delaktig i distribusjon av et Volleyballmagasin, og i hvilken grad NVBF's involvering skal
påvirke bladets distribusjon og redaksjonelle frihet.
Saken ble drøftet i FS og følgende bes tillagt protokoll:
FS tar den fremlagte drøftingssak til orientering med følgende kommentar:
FS vil magasinet kun vel, men ser ikke i dag hvilke muligheter NVBF har til å bidra i
samarbeidet uten at det forplikter oss, eller kobler oss, til redaksjonell vinkling på
magasinet. NVBF v/FS ser heller ikke en mulighet pr i dag til å kunne bidra med
økonomisk støtte.
Imidlertid bes GS om en oppfølging av saken basert på de øvrige innspill/muligheter
som var fremlagt i saken, samt styrets vurdering p.t.

Protokoll
Forbundsstyremøte nr.14/2014 (2012-2014)



Orienteringssaker

Sak 38 World Tour Stavanger
GS innledet til saken

Tidligere FS-saker vedrørende World Tour Stavanger:

FS-O-sak 6/August 2012, FS-O-sak7/September 2012, FS-D-sak 5/April 2013, FS-O-sak
29/Juni 2013, FS- 0-sak 37/August 2013, FS-sak 40/September 2013, FS-sak 41/Oktober
2013, FS-sak 42/Oktober 2013 og FS-sak 44/November 2014

«FIVBs National Federation/Promoter Agreement» for en Grand Slam turnering i Stavanger
2014 ble signert av Presidenten på Beach Volleyball World Tour Council møtet i Lausanne
30. november 2013.

World Tour Stavanger AS er stiftet og styret består av Stein-Gunnar Bondevik, Eva Roald
Øfstaas og Øyvind Marvik.

Det er inngått/eller vi er i ferd med å inngå avtaler med nøkkelpersoner ifb arrangementet.
Sveinung Byberg er ansatt som daglig leder i forbundets arrangørselskap.

GS gikk kort igjennom hovedfokus rundt økonomi og viktige milepæler for World Tour
Stavanger AS de nærmeste ukene.

Sak 39 Status EM U18
GS innledet til saken.

NVBF har den siste måneden hatt jevnlig dialog med CEV om EM U 18 i sandvolleyball, og
forbundet har hatt dialog og er i en prosess med Kristiansand Sandvolleyballklubb (KSK)
som en mulig arrangør /promoter. En kritisk faktor i saken er vurderingene rundt økonomi og
ressurser. Det er ingen tvil om at det for denne aldersgruppen vil være svært stimulerende å
kunne delta på et EM U18 på hjemmebane. I Kristiansand er det både arrangements-
kompetanse og fasiliteter som gjør det er gunstig å avvikle et mesterskap i denne regionen.

Hovedkonklusjon basert på status p.t. er som følger:

FS gir sin tilslutning til de vurderinger som foreløpig er gjort, og ber administrasjonen om å
gå videre med prosjektet, EM U 18. NVBF og KSK forhandler frem en avtale som
tydeliggjør partenes ansvar og plikter, med det mål å signere kontrakt/avtale.
Avtalen mellom partene NVBF og KSK bes vurdert av FS for avklaring/godkjenning før
endelig beslutning om valg av CEV arrangement i 2014 fattes.
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Sak 40 Tinget 2014
GS innledet til saken.

NVBF vil lage en egen side for Tinget 2014 der all relevant informasjon til det kommende
tinget vil bli lagt ut fortløpende og i henhold til tidsfrister. Publiseringsdato på
www.volleyball.no vil være ca. 1.mars 2014.

Tinget 2014 avvikles 24.-25.mai 2014 på Rica Hotel Hamar.

FS tar informasjon om Tinget, det tentative program og øvrig info gitt inkludert
administrasjonens ønske om etablering av politiske/administrative arbeidsgrupper, til
orientering, med følgende kommentar:

FS ønsker at det settes av tid til fysisk aktivitet gjennom tilbud om spill av Volleyball og
sittevolleyball i en noe utvidet pause mellom Tingforhandlinger og Bankett lørdag
ettermiddag/kveld. Dette kan løses ved å utsette Banketten til kl. 20.00. Administrasjonen
utfordres til å sjekke om dette kan la seg gjennomføre og i så fall å legge til rette for dette.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 15/ 2014

12. februar 2014
Gardelinoen

Tilstede:
Forbundsstyret:

Varamedlemmer
(ikke stemmerett):
Forfall:
Administrasjonen:

Stein-Gunnar Bondevik, Johanna Drivenes Kløvfjell, Petter Bjørbæk,
Geir Dahle, Bente Siljander, May-Brith Ohman Nielsen, Håvard
Hamansen Wallstad, Sigrid Anna Eggen, David Cox

2. vara, Siv Janne Tveit Aarrestad, 3. vara, Robert Spilman
1. vara, Tore Spangen
Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 51
Sak 52
Sak 53
Sak 54
Sak 55

Status fra administrasjonen på FS/Hovedmål 2013-2016
Status og forberedelse Tinget 2014
Representasjon vår 2014
Dommerutdanning
Budsjett

Orienteringssaker
Sak 41 Status og økonomi World Tour Stavanger
Sak 42 Status og økonomi EM U18 sandvolleyball
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Godkienning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer
GS presenterte rapport på FS- vedtatte hovedmål 2013-16 i eget fremlagt dokument.

Beslutningssaker

Sak 51 Status fra administrasjonen på FS/Hovedmål 2013-2016
GS innledet til saken.

Vedtak
1. Forbundsstyret nedsetter en arbeidsgruppe som får i mandat å utarbeide et

forslag til organisasjonsmodell, herunder belyse behov og kompetanse for å
kunne møte «morgendagens» organisasjon og struktur i NVBF.
Arbeidsgruppen skal også utrede prinsipielle spørsmål som identifiseres som
viktig for organisasjonen å avklare.

2. Arbeidsgruppen ledes av GS, som sammen med Presidenten får fullmakt til
å vurdere arbeidsgruppens sammensetning.

3. GS fremlegger framdriftsplan og status på saken på styremøte i april 2014.

Enstemmig vedtatt

Sak 52 Status og forberedelse Tinget 2014
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyrets gir President og GS i oppgave å oppnevne hensiktsmessige
arbeidsgrupper i tilknytning til forberedelse til forbundstinget. Gruppene
oppnevnes etter innspill fra styrets medlemmer og på bakgrunn av behov og
totalvurdering.
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2. Følgende FS- fordeling ble gitt under møtet og disse inngår i de oppnevnte
arbeidsgrupper for de områder FS fant det formålstjenlig:
Handlingsplan: Stein-Gunnar Bondevik, Petter Bjørbæk, Sigrid Anna
Eggen, Johanna Drivenes Kløvfjell
Langtidsbudsjett: Siv Janne Tveit Aarestad, Bente Siljander, Tore Spangen
Forbundsstyrets saker: Geir Dahle, Håvard Hamansen Wallstad, May-Brith
Ohman Nielsen
Innkomne saker: Robert Spilman

Enstemmig vedtatt

Sak 53 Representasjon vår 2014
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyrets oppnevner representanter til arrangement og møter iht.
vedlagte plan.

Enstemmig vedtatt

Sak 54 Dommerutdanning
GS innledet til saken.

Vedtak
1. Forbundsstyret nedsetter en arbeidsgruppe som får i mandat å utarbeide en

strategiplan for NVBFs fremtidige dommerutdanning. Arbeidsgruppen ledes
av leder av DRK og Forbundsstyret gir GS i fullmakt til å utnevne
arbeidsgruppens sammensetning.

2. GS fremlegger framdriftsplan og status på saken på styremøte i løpet av
våren 2014.

Enstemmig vedtatt

Protokoll
Forbundsstyremate nr.15/2014 (2012-2014)

3



Sak 55 Budsjett
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret vedtar det fremlagte budsjettet for 2014 med et overskudd
på kr. 400.000,-.

Enstemmig vedtatt

Orienteringssaker

Sak 41 Status og økonomi World Tour Stavanger
GS innledet til saken

Tidligere behandling i FS:
- FS-O-sak 6/August 2012
- FS-O-sak7/September 2012
- FS-D-sak 5/April 2013
- FS-O-sak 29/Juni 2013
- FS- 0-sak 37/August 2013
- FS-sak 40/September 2013
- FS-sak 41/Oktober 2013
- FS-sak 42/Oktober 2013
- FS-sak 44/November 2014
- FS-O-sak 38/Januar 2014

Det er gjennomført et styremøte i WTS AS. 5 personer, i ulik prosentstilling, er engasjert
som administrativt nøkkelpersonell. NVBFs ansatte vil i tillegg være involvert og ha ulike
roller i gjennomføringsorganisasjonen av World Tour i 2014. GS hadde en gjennomgang av
strategisk status for WTS 2014, samt status på foreløpig estimert kostnadsramme og
foreløpig inntektsgrunnlag.

Sak 42 Status og økonomi EM U18 sandvolleyball
GS innledet til saken.

Ref. FS-sak 44/november 2014 og FS-O-sak 39/januar 2014

Det har primært blitt arbeidet med avklaringer vedrørende krav, rettigheter, budsjett og
anleggsplassering osv. i perioden fra FS møtet i januar. Dette med den hensikt, for begge
parter, å kunne ha samtlige avklaringer på plass i forhold til CEV, før en avtale mellom
arrangør og NVBF sluttføres. På FS-møte utdelte GS et oppdatert dokument vedrørende
status og arrangørbudsjett og arrangementskonsept.
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NORGES VOIIEYBAIIFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 16/ 2014

17. mars 2014
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret: Stein-Gunnar Bondevik, Johanna Drivenes Kløvfjell, Håvard

Hamansen Wallstad, Sigrid Anna Eggen, Tore Spangen, Siv Janne
Tveit Aarrestad, Robert Spilman, David Cox

Forfall: Petter Bjørbæk, Geir Dahle, Bente Siljander, May-Brith Ohman
Nielsen,

Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 56
Sak 57
Sak 58
Sak 59

World Tour Stavanger 2014
NVBFs reiseutjevning
Utkast Utdanningsprogram — strategi og implementering
NM Regionlag U17 sandvolleyball

Orienteringssaker
Sak 44 Utviklingsmidler 2014
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Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer
Staben har vært samlet 3 dager til sitt vårmøte, og GS refererte til agenda, status prosjekter
(administrasjonens gjennomgang av 2013) og drøftinger staben hadde under denne samling.
GS orienterte om en klagesak fra en klubb (Dristug IL volleyball vedrørende NM U19) som
har vært til behandling administrativt ift. reglementet. Reglementet er helt tydelig på denne
sanksjonen og saken er avvist med bakgrunn i reglementet.
Kommentar fra FS:
Forbundsstyret gir sin tilslutning til administrasjonens vurdering og beslutning.
GS orienterte kort om «Stod-saken» og dialogen som har vært i tilknytning til denne saken.
Ref. FS-sak 45/2013.

Beslutningssaker

Sak 56 World Tour Stavanger 2014
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret anser det fremlagte finansieringsgrunnlaget for World Tour i
Stavanger 2014 til å være et godt grunnlag, for arrangørselskapet World Tour
Stavanger AS, til å kunne gjennomføre arrangementet slik det er planlagt.

Enstemmig vedtatt

Sak 57 NVBFs reiseutjevning
GS innledet til saken.

Vedtak
1. Forbundsstyret vedtar den foreslåtte reiseutjevningsordningen og de

fordelingsprinsippene som ligger til grunn som en pilot for 2014.

2. Implementeringen av ny ordning skal skje i løpet av 2014.

3. Forbundsstyret gir GS fullmakt til å tilpasse beregningsmodellen ved behov på
bakgrunn av evt. endrede forutsetninger/grunnlag.
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4. Reiseutjevningsordningen 2014 (pilot) evalueres etter 2014 og fremmes til ny
vurdering for FS.

Enstemmig vedtatt

Sak 58 Utkast Utdanningsprogram — strategi og implementering
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret anser det fremlagte utkastet som et godt grunnlag mot en
helhetlig strategi- og implementeringsplan.

2. FS ser det også som svært viktig at organisasjonen i fellesskap evner å få til
et «trenerløft» slik at økt kompetanse bidrar til å tilrettelegging for vekst og
utvikling, i tråd med FS' mål om flere og bedre trenere på alle nivå.

3. Arbeidsgruppen jobber videre med planen, og FS gir sine innspill på
fremlagte utkast skriftlig til arbeidsgruppen innen 24. mars 2014.

Enstemmig vedtatt

Sak 59 NM Regionlag U17 sandvolleyball
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret gir NM Regionlag U17 sandvolleyball offisiell NM status fra
og med 2014.

2. FS vedtar at NM Regionlag 2014 skal avvikles i tidsperiode 20-22. juni i
forbindelse med Grand Slam Stavanger.

3. FS gir NVBF administrasjon mandatet å finne en teknisk arrangør og inngå
avtaler med klubben om gjennomføringen av NM Regionlag 2014.

Enstemmig vedtatt Protokoll
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Orienteringssaker

Sak 44 Utviklingsmidler 2014
GS innledet til saken.

Forbundsstyret tar 0-sak 44 til orientering. FS bemerker for øvrig at det er positivt at klubber
og regioner har engasjert seg i det som ser ut til å være mange gode prosjekter og tiltak som
gir økt fokus på vekst og utvikling.
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 17/ 2014

4.-6. april 2014
Bergen

Tilstede:
Forbundsstyret:

Varamedlemmer
(ikke stemmerett):
Forfall:
Administrasjonen:

Stein-Gunnar Bondevik, Johanna Drivenes Kløvfjell, Petter Bjørbæk,
Geir Dahle, Bente Siljander, Håvard Hamansen Wallstad, Tore
Spangen, Siv Janne Tveit Aarrestad, David Cox

Robert Spilmann
Sigrid Anna Eggen, May-Brith Ohman Nielsen
Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 60 Regnskap 2013
Sak 61 Styrets beretning 2013
Sak 62 Tingdokumenter
Sak 63 Utdanningsprogram — strategi og handlingsplan
Sak 64 Henvendelse Partnerskapet/TVN
Sak 65 Håndhevelse av konkurranseregelverket
Sak 66 Revisjon av reglement i forkant av sesongen
Sak 67 Hedersutmerkelser

Orienteringssaker
Sak 45 Utviklingstrapp
Sak 46 Anleggskomite

Protokoll
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Merknad:
Det refereres til FS-møte 17/2014 og protokoll pkt. «GS orienterer» og FS konklusjon i
klagesaken fra Dristug IL volleyball og NM U19. Presidentskapet har i ettertid gjenåpnet saken
og FS har besluttet å omgjøre beslutningen.

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer 
GS refererte til NVBFs arbeid og ferdigstilling av den elektroniske håndboken.
Kommentar fra FS:
Det bes om en oversikt fra GS på dato for vårens regionsting.

Beslutningssaker

Sak 60 Regnskap 2013
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Norges Volleyballforbunds regnskap for 2013 godkjennes med overskudd på
kr. 663.094 ,- som overføres til annen egenkapital.

Enstemmig vedtatt

Sak 61 Styrets beretning 2013
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret godkjenner beretningen med de endringer som fremkom på
møtet.

Enstemmig vedtatt
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Sak 62 Tingdokumenter
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte sakslisten og forretningsorden til
Tinget.

2. Forbundsstyrets innstilling til vedtak i tingsakene utformes slik de er
foreslått i saksdokumentet og med de endringer som fremkom på møtet,
såfremt sakene ikke er behandlet separat som styresak.

Enstemmig vedtatt

Sak 63 Utdanningsprogram — strategi og handlingsplan
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte strategi og implementerings-
planen med den justeringen som fremkom i møtet.

2. Forbundsstyret støtter arbeidet med å etablere en trenerforening, og GS tar
initiativ til etableringen.

3. Forbundsstyret gir arbeidsgruppen mandat til å utarbeide en lanseringsplan
i forbindelse med offentliggjøringen av strategi og implementeringsplanen og
NVBFs utviklingstrapp.

Enstemmig vedtatt

Sak 64 Henvendelse Partnerskapet/TVN
GS innledet til saken.

Vedtak

1. På direkte forespørsel fra Partnerskapets leder har FS følgende
tilbakemelding:
Forbundsstyret ser på ToppVolley Norge, som et kompetansesenter for
volleyball, som i dag gir et svært godt volleyballtilbud for talentfulle utøvere
som ønsker å satse på volleyball og sandvolleyball. Det er ikke gjort noen
vurderinger ift. å si opp Partnerskapsavtalen fra 2008, og FS ber GS om
fortsatt deltakelse i Partnerskapet samt være en pådriver for ivaretakelse av
de forpliktelser NVBF har inngått. Dette fortløpende tilpasset de eventuelle
begrensinger og føringer NVBF kan bli pålagt fra overordnede instanser,
som f. eks nye forvaltningsregler for NIF's Post 3 midler. 3
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FS vil også understreke ToppVolley Norges betydningsfulle arbeid og
skolens viktige arena for spillerutvikling gjennom 10 år. På vegne av NVBF
vil politisk representasjon i fremtidige partnerskapsmøter bli vurdert,
forutsatt at det passer inn ift. ordinær jobbvirksomhet.

2. Likefult ser NVBF det som udelt positivt at det flere steder i landet er et
grunnlag for å etablere gode toppidrettstilbud i volleyball og sandvolleyball
for ungdom som er i en videregående opplæring.

3. NVBF blir fra flere miljøer, skoler, klubber og kompetansesentre utfordret
til å inngå et partnerskap, med henblikk på samarbeid, kompetanse og
ressursbruk. FS ser også en økende forventning om økonomisk bistand, men
NVBFs kjernevirksomhet er ikke å ha ansvar for eller være en bidragsyter
til driften av et skoletilbud. Dette finansieringsgrunnlaget må skje lokalt og
regionalt, men NVBF vil alltid vurdere gode samarbeidsprosjekter ut i fra de
mål og strategier som er satt for utviklingen av volleyball, klubbarbeid og
talentfulle utøvere.

Enstemmig vedtatt

Sak 65 Håndhevelse av konkurranseregelverket
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret oppretter et administrativt konkurranseutvalg (AKU) som
består av generalsekretær, assisterende generalsekretær og konkurranse-
ansvarlig. Utvalget innhenter nødvendig kompetanse ved behov. AKU er
behandlende myndighet av formelle klager, og FS blir behandlende
myndighet for ankesaker.

2. Gebyrsats for klage settes til kr. 700,- og gebyrsats for anke settes 1.400,-.
Satsene gjelder fra og med sesongen 2014/15.

3. FS ber GS om å implementere pkt. 1 og 2 i gjeldende reglement i tråd med
de tiltak som er fremlagt i saken.

4. Forbundsstyret ber GS om å forberede et Fair Play-program som legges
fram for FS i løpet av høsten 2014.

Enstemmig vedtatt
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Sak 66 Revisjon av reglement i forkant av sesongen
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret godkjenner endringer og vedtar de fremlagte
reglementsjusteringene for følgende aktiviteter:

a. Eliteserien
b. 1.divisjon
c. Lavere divisjoner
d. NM Sandvolleyball Senior
e. NM Sandvolleyball Junior

Reviderte reglement gjelder fra og med sesongen 2014-2015 i volleyball og
2014 i sandvolleyball.

Følgende reglement godkjennes på et senere FS møte:
1. Aldersbestemte serier
g. NM Senior
h. Aldersbestemte NM (U15, U17, U19)
i. MVGS

2. Forbundsstyret gir fullmakt til GS om å foreta nødvendige justeringer i
reglementene på punktet Spilleberettigelse slik at innholdet samsvarer.

3. Forbundsstyret gir fullmakt til administrasjonen om å fastsette reglement
for NM Regionlag U17 sandvolleyball. FS gir fullmakt til administrasjon å
gjennomføre en evaluering og revidering av reglementet høsten 2014.

4. Forbundsstyret ber GS om å foreta nødvendig revidering av Reglement for
Protester, Klage og Anke og Sanksjonsreglement. Disse to reglementene
fremlegges som sak på FS møte i juni 2014.

Enstemmig vedtatt

Sak 67 Hedersutmerkelser
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Den foreslåtte kandidaten tildeles NVBFs hedersmerke i sølv

2. Den foreslåtte kandidaten tildeles NVBFs æresmedlemskap

Enstemmig vedtatt Protokoll
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Orienteringssaker

Sak 45 Utviklingstrapp
GS innledet til saken.

NVBFs utviklingstrapp er et viktig bidrag i målet om flere og bedre kvalifiserte trenere.

Forbundsstyret tar 0-sak 45 til orientering.

Sak 46 Anleggskomite
GS innledet til saken.

Følgende personer har sagt ja til å gå inn i Anleggskomiteen:
- Bente Skaug Hermansen
- Roger Østvik
- Robert Spilmann

GS innkaller Anleggskomiteen til sitt første konstituerende møte i begynnelsen av mai 2014,
og den første oppgaven blir å utvide komiteen med et par medlemmer fra andre regioner.

Forbundsstyret tar 0-sak 46 til orientering.

Protokoll
Forbundsstyremøte nr.17/2014 (2012-2014)



NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets mote nr. 18/ 2014

29. april 2014
Telefonmøte

Tilstede:
Forbundsstyret:

Varamedlemmer
(ikke stemmerett):
Forfall:
Administrasjonen:

Stein-Gunnar Bondevik, Johanna Drivenes Kløvfjell, Petter Bjørbæk,
Geir Dahle, Bente Siljander, Håvard Hamansen Wallstad, Sigrid Anna
Eggen, May-Brith Ohman Nielsen, David Cox

Siv Janne Tveit Aarrestad, Robert Spilmann
Tore Spangen
Kristian Gjerstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Beslutningssaker
Sak 68 Tingdokumenter
Sak 69 Handlingsplanen 2012-2016
Sak 70 Langtidsbudsjett 2015-2017
Sak 71 Eliteklubblisens 2014-2015

Orienteringssaker
Sak 47
Sak 48
Sak 49

Representasjon sommer 2014
Henvendelse fra Koll IL Volley om omgjørelse av vedtak
Godtgjørelse for lederverv i World Tour Stavanger AS
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Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent.

GS orienterer
GS refererte til følgende endringer i personal/stab:
- Mette M Berg er tilbake fra permisjon 1.6.2014
- Maris Vavers i Region Rogaland har sluttet, og Eva R. Øfstaas er tilbake som
regionskonsulent

- Cato Siljander og Kristiane Gjerstadberget er midlertidig engasjert ift. ressurs-
omdisponering av Beate Sødal og David Cox, som begge har fått arbeidsoppgaver for
Grand Slam Stavanger. Line Busland har også avtale om forlengelse av sin kontrakt i juni
måned.

Beslutningssaker

Sak 68 Tingdokumenter
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyrets innstilling til vedtak i de innkomne tingsakene utformes slik de
er foreslått i saksdokumentet og med de endringer som fremkom på møtet.

2. Forbundsstyret godkjenner den fremlagte beretning og rapport for tingperioden
2012-2014.

Enstemmig vedtatt

Sak 69 Handlingsplanen 2012-2016
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret legger fram Handlingsplanen 2012-2016 for Tinget 2014 lik
den som ble vedtatt i 2012. FS kommer med et vedlegg «Status
Handlingsplanen 2012-2016» som synliggjør FS vedtatte hovedmål, rapport
2012/2013 og styrets anbefalinger for perioden 2014-2016.

Enstemmig vedtatt
Protokoll

Forbundsstyremøte nr.18/2014 (2012-2014)
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Sak 70 Langtidsbudsjett 2015-2017
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret godkjenner det fremlagte langtidsbudsjettet for 2015-2017,
og fremlegger dette til Tinget 2014.

Enstemmig vedtatt

Sak 71 Eliteklubblisens 2014-2015
GS innledet til saken.

Vedtak

1. Forbundsstyret tildeler eliteklubblisens for 2014/2015 til følgende klubber:

Kvinner: Nyborg VBK, Førde VBK, IL Koll Volley, Oslo Volley, Blindheim
IL, Sortland VBK, Randaberg IL, Stod IL (Stod Volley)

Menn: Nyborg VBK, Førde VBK, BK Tromsø, IL Koll Volley, NTNUI
Volleyball, Randaberg IL, Kristiansund VBK

2. Tildelingen forutsetter at samtlige klubber sender inn påkrevne vedlegg ihht
søknad om elitelisens så snart disse foreligger etter endt årsmøte og
revisjonsberetning.

3. Tildeling til Stod IL (Stod Volley) gjøres betinget, i påvente av søknad, og på
bakgrunn av økonomi/manglende innbetaling av bl.a. startavgiften for
2013/2014. Det legges vekt på at dialog med klubben skal ha prioritet for å få
avklart klubbens økonomiske utvikling og klubbens evne til å gjennomføre ny
sesong.

4. FS understreker at manglende innbetaling av startavgift for sesongen 2014/2015
kan fore til tilbaketrekking av tildelt lisens og klubben mister retten til å delta i
Eliteserien.

5. FS gir GS fullmakt til å tildele eliteklubblisens til de klubbene som har fått en
betinget tildeling, forutsatt at kravene innfris iht. gjeldende regelverk.

Enstemmig vedtatt

Protokoll
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Orienteringssaker

Sak 47 Representasjon sommer 2014
GS innledet til saken.

Forbundsstyret tar 0-sak 47 til orientering.

Sak 48 Henvendelse fra Koll IL Volley om omgjørelse av vedtak
GS innledet til saken.

Forbundsstyret tar 0-sak 47 til orientering. FS viser for øvrig til styrets behandling av FS-sak
65/2014 (Håndhevelse av konkurranseregelverket) og FS-sak 66/2014 (Revisjon av
reglement i forkant av sesongen). Fra neste sesong er AKU (Administrativt
Konkurranseutvalg) behandlende myndighet av formelle klager, og FS blir behandlende
myndighet for ankesaker.

Sak 49 Godtgjørelse for lederverv i World Tour Stavanger AS
GS innledet til saken.

Forbundsstyret gir sin tilslutning til at GS, 1. visepresident og 2. visepresident håndterer
saken videre, og at denne fremstilles til styret for en avgjørelse på e-post. Presidenten frafalt
styremøtet når saken kom opp til vurdering.

4
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NORGES VOLLEYBALLFORBUND
Styreperioden 2012-2014

Protokoll
Forbundsstyrets møte nr. 19/ 2014

23. mai 2014
Hamar

Tilstede:
Forbundsstyret: Johanna Drivenes Kløvfjell, Bente Siljander, Håvard Hamansen

Wallstad, May-Brith Ohman Nielsen, Siv Janne Tveit Aarrestad,
Robert Spilmann, David Cox

Forfall: Stein-Gunnar Bondevik (tilstede NIFs ledermøte), Petter Bjørbæk,
Sigrid Anna Eggen, Geir Dahle, Tore Spangen

Administrasjonen: Kristian Gj erstadberget

Saksliste:

Godkjenning
Godkjenning av innkalling
Godkjenning av agenda

GS orienterer

Drøftingssaker:
9 Forberedelse til Tinget

Orienteringssaker:
50 Lanseringsplan NVBFs Utdanningsprogram

Godkjenning
Innkalling:
Godkjent.

Godkjenning av agenda:
Godkjent. 1

Protokoll
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GS orienterer
GS orienterte kort om følgende saker:

■ Hilsen fra Idrettspresidenten til Tinget
• Ferdigstilte produkter: SVUP,VUP, Utviklingstrapp, Kursoversikt trener 1
• Pan Media Group
• Grand Slam Stavanger 2014
• Stor arbeidsmengde for administrasjonen
• Regionledermøte i Stavanger
■ C Novo
• Landslagsstruktur og plan
• Eliteklubbmøte i mai

Drøftingssaker:

Sak 9 Forberedelse til Tinget
GS innledet til saken og hadde en rask gjennomgang av saksdokumentene til tinget. Styret
hadde deretter en gjennomgang av styrets beretning, rapport og tingets kjøreplan for å gjøre
de siste forberedelsene, herunder drøfte de siste punktene med styrets saksansvarlige på
tingsakene.

Orienteringssaker:

Sak 50 Lanseringsplan NVBFs Utdanningsprogram
GS innledet til saken

Styret gir sin tilslutning til lanseringsplanen:

15.5 Brev til regioner + utviklingstrappen (korrektur av Versjon 1 er klar i morgen).
19.5 brev til klubber + utviklingstrapp. Tekst i e-post m GS som avsender.
20.5 Nettnyhet om utdanningsprogram
20.5 Nettnyhet om Utviklingstrappa.
23.5 Produktlansering Tinget: Utviklingstrapp, Trener 1 kursoversikt, VUP, SVUP — trykket
materiell og «roll-ups».
5.6-19.6 Kampanjeperiode: Motivere til kursing, informasjon om innhold, praktisk
informasjon om tidspunkt for kurs, kontaktpersoner m.m.

Forbundsstyret ser på skolering og kompetanseheving som en nøkkelfaktor for å skape vekst
og utvikling i klubbene.

Protokoll
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